
EGYEK NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK JEGYZŐKÖNYVE 
A 2013. JANUÁR 31. NAPJÁN TARTOTT NYÍLT ÜLÉSÉRŐL 

 

1/52 
 

TERKA 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete 
 
3/2013. sz. 
 

Jegyzőkönyv 
 
 
 
Készült: 2013. január 31-én 14:00 órai kezdettel tartott nyílt Képviselő-testületi ülésről. 
 
Testületi ülés helye: Polgármesteri Hivatal tanácsterme 
 
Jelen vannak: a csatolt jelenléti ív szerint 

 

NAPIREND:  
 

Napirend elfogadása 
Z1 12/2013.(I.31.) sz. határozat 

 
1./ Tájékoztató a község egészségügyi helyzetéről 

Előadó: háziorvosok, fogorvos 
C8 13/2013.(I.31.) sz. határozat 

 
2./ Polgármesteri jelentés 

Z1 14/2013.(I.31.) sz. határozat 
 

3./ 2012. évi költségvetési rendelet módosítása 
Előadó: Dr. Miluczky Attila polgármester 
B1 R 1/2013.(I.31.) sz. rendelet 

 
4./ Egyek Nagyközség Önkormányzatának 2013. évi költségvetésének elfogadása 

Előadó: Dr. Miluczky Attila polgármester 
A16 15/2013.(I.31.) sz. határozat 
A16 16/2013.(I.31.) sz. határozat 
A16 17/2013.(I.31.) sz. határozat 
A16 18/2013.(I.31.) sz. határozat 
A16 19/2013.(I.31.) sz. határozat 

 
5./ Beszámoló a Móra Ferenc Katolikus Általános Iskola és Óvoda tevékenységéről és a 

Közoktatási Megállapodásban foglaltak teljesüléséről a 2012. szeptember 1. és 2012. 
december 31. közötti időszak vonatkozásában 
Előadó: Hajduné Holló Katalin igazgató 
C6 20/2013.(I.31.) sz. határozat 

 
6./ Beszámoló a Központi Orvosi Ügyelet működéséről és pénzügyi finanszírozásáról 

Előadó: Szilágyi Sándor Tiszacsege polgármestere 
C2 21/2013.(I.31.) sz. határozat 
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7./ Tájékozató Egyek Fejlesztéséért Közalapítvány 2012. évi tevékenységéről 
Előadó: Szekeres Ákos kuratórium elnöke 
C8 22/2013.(I.31.) sz. határozat 

 
8./ Tájékozató a kistérségi együttműködés helyzetéről az elmúlt év munkájáról és a 

várható 2013. évi feladatokról 
Előadó: Dr. Tiba István kistérség elnöke 
C9 23/2013.(I.31.) sz. határozat 

 
9./ Beszámoló a szemétszállítás helyzetéről 

Előadó: Remondis Tisza Kft. ügyvezetője 
C2 24/2013.(I.31.) sz. határozat 

 
10./ Tájékoztatás a Zöldkereszt Bt. működéséről 

Előadó: Erdődi Anita intézményvezető 
C8 25/2013.(I.31.) sz. határozat 

 
11./ Tárkányi Béla Könyvtár és Művelődési Ház munkatervének jóváhagyása 

Előadó: Gábor Istvánné könyvtárvezető 
J1 26/2013.(I.31.) sz. határozat 

 
12./ Tájékoztató a benyújtott pályázatok állásáról és önkormányzati döntések 

végrehajtásáról, valamint a közterület használatával, közterület foglalással 
kapcsolatos intézkedésekről 
Előadó: Bóta Barbara aljegyző 

Csepreginé Kocsis Nóra jegyző 
C8 27/2013.(I.31.) sz. határozat 

 
13./ A szociális ellátások helyi szabályairól szóló 10/2009.(II.12.) sz. rendelet módosítása 

(Tűzifa támogatás) 
Előadó: Csepreginé Kocsis Nóra jegyző 
L0 R 2/2013.(I.31.) sz. rendelet 

 
14./ Rendelet a közösségi együttélés alapvető szabályairól 

Előadó: Csepreginé Kocsis Nóra jegyző 
Z0 R 3/2013.(I.31.) sz. rendelet 

 
15./ 2013. évi munkaterv módosítása 

Z1 28/2013.(I.31.) sz. határozat 
 

16./ Kérdések, interpellációk 
Z1 29/2013.(I.31.) sz. határozat 
 

17./ Egyebek 
1./ Egyek Önkormányzati tűzoltóság kérelme 

Z1 30/2013.(I.31.) sz. határozat 
2./ Tárkányi Béla Könyvtár és Művelődési Ház támogatási kérelme 

J1 31/2013.(I.31.) sz. határozat 
3./ Üzemeltetési megállapodás jóváhagyása a Balmazújvárosi Járási Hivatallal 

Z1 32/2013.(I.31.) sz. határozat 
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4./ Vállalkozási szerződések jóváhagyása a házasságkötő terem bútorzatának 
cseréjére 
D7 33/2013.(I.31.) sz. határozat 
D7 34/2013.(I.31.) sz. határozat 

5./ Árajánlat kazánrendszer kiépítésére, beüzemelésére 
A15 35/2013.(I.31.) sz. határozat 

6./ Vételi ajánlat az önkormányzat tulajdonát képező hajdúnánási 3700/2 hrsz-on 
lévő kivett ipartelep megnevezésű ingatlanra 
D7 36/2013.(I.31.) sz. határozat 

7./ Medicopter Alapítvány támogatási kérelme 
Z1 37/2013.(I.31.) sz. határozat 

8./ Zrínyi utca és az Ősz utca lakóinak kérelme 
Z1 38/2013.(I.31.) sz. határozat 

9./ Meghatalmazás a VÉROSZ-al és az UTTS EGTC-vel kapcsolatos 
egyeztetésekre, tárgyalásokra és előkészítő munkálatokra 
Z1 39/2013.(I.31.) sz. határozat 
Z1 40/2013.(I.31.) sz. határozat 

10./ Pályázat benyújtása a KEOP-1.2.0 pályázati konstrukció keretében, a 
szennyvízhálózat bővítésére és a szennyvíztelep áthelyezésére 
A15 41/2013.(I.31.) sz. határozat 

11./ Döntés a környezetvédelmi alap felhasználásáról 
I1 42/2013.(I.31.) sz. határozat 
I1 43/2013.(I.31.) sz. határozat 
I1 44/2013.(I.31.) sz. határozat 

12./ Dr. Vincze Zoltán praxisával kapcsolatos döntés 
K1 45/2013.(I.31.) sz. határozat 

13./ Döntés a járóbeteg-szakellátás további működtetéséről 
K1 46/2013.(I.31.) sz. határozat 

 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:        
Köszönti a testületi ülésen megjelenteket, és az ülést megnyitja. Megállapítja, hogy az ülés 
szabályszerűen lett összehívva, határozatképes, mivel a 9 fős Képviselő-testületből 6 képviselő 
jelen van.  
 
Javasolja, hogy a jegyzőkönyv hitelesítésével Kovács Sándorné és Gál-Szalai Erika 
képviselőket, a jegyzőkönyv vezetésével Fekete Lászlónét bízza meg a Képviselő-testület. 
 
Kéri, hogy aki a jegyzőkönyv hitelesítők és a jegyzőkönyvvezető személyét elfogadja, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal elfogadta a jegyzőkönyv hitelesítők és a 
jegyzőkönyvvezető személyét. 
 

Antal László képviselő megérkezett az ülésre, jelen van 7 képviselő. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Elmondja, hogy neki, Jegyző Asszonynak, és Közgazdasági Irodavezető Asszonynak 14.45 
órakor távozniuk kell az ülésről, mivel 16.00 órától az adósságkonszolidációval kapcsolatos 
egyeztetésen kell részt venniük Debrecenben. Az ülés vezetését Holló János alpolgármester 
fogja átvenni, Csepreginé Kocsis Nóra jegyzőt pedig Bóta Barbara aljegyző helyettesíti, tehát 
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a napirendek tárgyalásának nem lesz akadálya. Annak, hogy a sorrendiségtől el fog térni az 
lesz az oka, hogy azokat a napirendeket, amit a bizottságok nem tárgyaltak, azt lehetőleg most 
tárgyalják meg.  
 
Javasolja, hogy az alábbi napirendeket ne tárgyalja meg a Képviselő-testület: 
 

- Beszámoló Egyek Nagyközség közbiztonsági helyzetéről  
- Móra Ferenc Katolikus Általános Iskola és Óvoda részére nyújtott 

tankönyvtámogatás összegével való elszámolás 
  
Javasolja, hogy az alábbi plusz napirendeket pedig tárgyalja meg a Képviselő-testület: 
  

- Döntés a járóbeteg-szakellátás további működtetéséről 
- Pályázat benyújtása a KEOP-1.2.0 pályázati konstrukció keretében, a 

szennyvízhálózat bővítésére és a szennyvíztelep áthelyezésére 
- Döntés a környezetvédelmi alap felhasználásáról 
- Dr. Vincze Zoltán praxisával kapcsolatos döntés 

 
Mivel a napirendi pontokkal kapcsolatban egyéb javaslat nincs, kéri, hogy aki egyetért az 
elhangzott napirendi pontokkal, kézfelemeléssel jelezze. 
  
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
12/2013. (I.31.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a napirendet az alábbiak szerint 
fogadja el: 
 

1./ Polgármesteri jelentés 
 

2./ 2012. évi költségvetési rendelet módosítása 
Előadó: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
3./ Egyek Nagyközség Önkormányzatának 2013. évi költségvetésének elfogadása 

Előadó: Dr. Miluczky Attila polgármester 
 

4./ Beszámoló a Központi Orvosi Ügyelet működéséről és pénzügyi finanszírozásáról 
Előadó: Szilágyi Sándor Tiszacsege polgármestere 

 
5./ Tájékozató Egyek Fejlesztéséért Közalapítvány 2012. évi tevékenységéről 

Előadó: Szekeres Ákos kuratórium elnöke 
 

6./ Tájékozató a kistérségi együttműködés helyzetéről az elmúlt év munkájáról és a 
várható 2013. évi feladatokról 
Előadó: Dr. Tiba István kistérség elnöke 

 
7./ Beszámoló a szemétszállítás helyzetéről 

Előadó: Remondis Tisza Kft. ügyvezetője 
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8./ Tájékoztató a község egészségügyi helyzetéről 
Előadó: háziorvosok, fogorvos 

 
9./ Tájékoztatás a Zöldkereszt Bt. működéséről 

Előadó: Erdődi Anita intézményvezető 
 

10./ Tárkányi Béla Könyvtár és Művelődési Ház munkatervének jóváhagyása 
Előadó: Gábor Istvánné könyvtárvezető 

 
11./ Tájékoztató a benyújtott pályázatok állásáról és önkormányzati döntések 

végrehajtásáról, valamint a közterület használatával, közterület foglalással 
kapcsolatos intézkedésekről 
Előadó: Bóta Barbara aljegyző 

Csepreginé Kocsis Nóra jegyző 
 

12./ A szociális ellátások helyi szabályairól szóló 10/2009.(II.12.) sz. rendelet módosítása 
(Tűzifa támogatás) 
Előadó: Csepreginé Kocsis Nóra jegyző 

 
13./ Rendelet a közösségi együttélés alapvető szabályairól 

Előadó: Csepreginé Kocsis Nóra jegyző 
 

14./ 2013. évi munkaterv módosítása 
 

15./ Beszámoló a Móra Ferenc Katolikus Általános Iskola és Óvoda tevékenységéről és a 
Közoktatási Megállapodásban foglaltak teljesüléséről a 2012. szeptember 1. és 2012. 
december 31. közötti időszak vonatkozásában 
Előadó: Hajduné Holló Katalin igazgató 

 
16./ Kérdések, interpellációk 

 
17./ Egyebek 

1./ Egyek Önkormányzati tűzoltóság kérelme 
2./ Tárkányi Béla Könyvtár és Művelődési Ház támogatási kérelme 
3./ Üzemeltetési megállapodás jóváhagyása a Balmazújvárosi Járási Hivatallal 
4./ Vállalkozási szerződések jóváhagyása a házasságkötő terem bútorzatának 

cseréjére 
5./ Árajánlat kazánrendszer kiépítésére, beüzemelésére 
6./ Vételi ajánlat az önkormányzat tulajdonát képező hajdúnánási 3700/2 hrsz-on 

lévő kivett ipartelep megnevezésű ingatlanra 
7./ Medicopter Alapítvány támogatási kérelme 
8./ Zrínyi utca és az Ősz utca lakóinak kérelme 
9./ Döntés a járóbeteg-szakellátás további működtetéséről 

10./ Pályázat benyújtása a KEOP-1.2.0 pályázati konstrukció keretében, a 
szennyvízhálózat bővítésére és a szennyvíztelep áthelyezésére 

11./ Döntés a környezetvédelmi alap felhasználásáról 
12./ Dr. Vincze Zoltán praxisával kapcsolatos döntés 

 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 
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Hajduné Holló Katalin képviselő megérkezett az ülésre, jelen van 8 képviselő. 

 
 
Napirendek tárgyalása: 
 
 

1./ Tájékoztató a község egészségügyi helyzetéről 
Előadó: háziorvosok, fogorvos 

 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A napirendet a Szociális Bizottság tárgyalta, kéri a bizottság álláspontját. 
 
Kovács Sándorné képviselő,  
A Szociális, Egészségügyi, Gyermekvédelmi, Közrend és Közbiztonsági Bizottság 4 igen 
szavazattal a község egészségügyi helyzetéről szóló tájékoztatót tudomásulvételre javasolja a 
Képviselő-testület elé.  
 
A bizottság javasolja, hogy a vérvétellel kapcsolatban a tiszafüredi laborral vegyék fel a 
kapcsolatot, az orvos hiánnyal kapcsolatban pedig a háziorvosi intézettel. 
 
A bizottság megköszöni Dr. Szabó Mária háziorvos eddigi munkáját, a további munkához jó 
egészséget, kitartást kíván. 
 

Dr. Hegyesi Kálmán képviselő megérkezett az ülésre, jelen van 9 képviselő. 
 
Antal László képviselő:  
A beszámolóval kapcsolatban annyi problémája van, hogy olyan mondat szerepel benne, hogy 
a „A praxisban jelenleg kb. 1700 beteget látunk el.” Ő egy hivatalos tájékoztatóban vagy 
beszámolóban nem szeretne ilyet látni. Azt kéri, hogy ez a jövőben úgy szerepeljen, hogy 
legyen egy dátum, illetve, hogy aznap mennyi beteget láttak el. Illetve ebben az esetben jó 
lenne, ha szerepelne a tájékoztatóban, hogy 2012. január 1-én x beteg, és 2012. december 31-
én x beteg tartozott az adott orvoshoz. Most ezt a tájékoztatót elfogadásra javasolja, de kéri, 
hogy ha lehet, ez a jövőben korrigálódjon. 
 
Dr. Szabó Mária háziorvos: 
Nem 1700, hanem 1945 betege van a januári állás szerint, mivel ez mindennap változhat, így 
napra pontosan nem tudja megmondani az adatokat. Egyébként Ő nem írt 1700-as adatot a 
tájékoztatójában. 
 
Antal László bizottsági elnök:  
Ez nem a Doktornő tájékozatójában szerepelt, egy másik tájékoztatóban látta. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Mivel több kérdés nincs, kéri, hogy aki egyetért a Szociális, Egészségügyi, Gyermekvédelmi, 
Közrend és Közbiztonsági Bizottság javaslatával, és tudomásul veszi a tájékoztatót, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 9 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
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Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
13/2013. (I.31.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy a község egészségügyi helyzetéről szóló tájékoztatót tudomásul veszi. 
 
A vérvétellel kapcsolatban a tiszafüredi laborral kell felvenni a kapcsolatot, az 
orvos hiánnyal kapcsolatban pedig a háziorvosi intézettel. 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 

2./ Polgármesteri jelentés 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A Képviselő-testület utolsó soros ülése 2012. december 13-án volt, az azóta eltelt időszakban 
több karácsonyi rendezvény kerül lebonyolításra. December 14-én a Hit Gyülekezete tartott az 
étteremben egy koncertet, ami szerinte jól sikerült. Ugyanúgy, mint december 15-én, az 
Idősek Karácsonya, december 16-án a Karácsonyi vásár, majd a december 21-én a Képviselő-
testülettel megtartott évzáró csapatépítő rendezvény. 
 
Év végén döntött a Képviselő-testület gépjármű és a szociális tűzifa vásárlásáról, de ez év 
végén nem sikerült, mivel év végén már sem az állami vállalatnál, sem a kereskedő házakban 
nem dogoztak. A szabadságolás miatt a bankoknál sem tudtak érdemben előrelépni. Nem 
sikerült a Képviselő-testület által meghatározott gépjárművet megvásárolni, nem sikerült a 
lízingszerződést lebonyolítani, így ez már a 2013 év megoldandó feladata lesz. Február végéig 
megpróbálnak egy olyan javaslatot tenni, ami a költségvetéssel szinkronban lehetővé teszi a 
gépjármű vásárlását, mivel időközben az önkormányzat autója a Peugeot összetört és jelenleg 
nem forgalomképes. Szerencsére személyi sérülés nem történt. A tűzifa vásárlása szintén nem 
sikerült, mivel az állami vállalat részéről nem voltak hajlandóak e miatt bekapcsolni a 
szervert. December 21-én döntött a Képviselő-testület a tyúkosztásról, ami szerinte a 
legnagyobb nyugalom mellett, közmegelégedésre megtörtént.  
 
Január 9-án Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezetővel, és Csepreginé Kocsis Nóra 
jegyzővel a voltak a Belügyminisztériumban az adósságkonszolidációval kapcsolatosan tartott 
államtitkársági rendezvényen. Felvilágosítást kaptak az adósságkonszolidáció üteméről, arról, 
hogy első körben Egyek Nagyközség Önkormányzata 70%-os konszolidációban részesülhet. 
A részletekről ma mennek tárgyalni, 16.00 órára vannak berendelve Debrecenbe. 
 
Január 24-én az újra elszaporodott kóbor kutyákat fogták be. Összesen 15 db kóbor kutya 
került befogásra. A lakosság felé jelzi, hogy volt, aki panasszal élt felé, mivel szabadon volt a 
kutyája, kiszaladt az utcára, a rendőrség ezt észlelte, és 10.000 Ft-os bírságot róttak ki az 
utcán kóborló kutya miatt. kb. Kéri, hogy mindenki próbálja úgy tartani a házőrzőjét, hogy az 
másra, a lakosságra, a forgalomban résztvevőkre veszélyt ne jelentsen. A 15 kóbor kutya 
befogása kb. 200-220.000 forintjába került az önkormányzatnak, ezért kéri, hogy ne terhelje 
ezzel senki a település költségvetését. 
 
Január 25-én a Don-kanyari katasztrófa áldozataira emlékeztek a házasságkötő teremben, 
illetve a katolikus templomban. Sikerült lehozatni a szent korona hű másolatát. Nagyon 
színvonalas előadások voltak. A rendezvényről készült videó felvételt bárki megtekintheti. 
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Január 28-án Fazekas Sándor vidékfejlesztési miniszter Hortobágyon tájékoztatta a sajtót 
illetve a környékbeli polgármestereket, hogy a Hortobágyi Nemzeti Park 40. éves fennállása 
alkalmából, kvázi születésnapi ajándékként megkapja a Génmegőrző KHT-ét, és most már a 
két szervezet összeolvad. Ennek a szervezetnek a vezetője pedig továbbra is Szilágyi Gábor 
igazgató úr lesz. Arra hívta fel Miniszter úr figyelmét, hogy a nemzeti parkkal kapcsolatban 
tapasztalt botrányok, melyek a korábbi években történtek, nagymértékben csökkenthetőek 
lennének, ha a környékbeli települések polgármesterei közül egy párat bevonnának a 
működésbe, mint ahogy erre külföldön számos példa is van. 
 
Mivel kérdés nincs, kéri, hogy aki elfogadja a polgármesteri jelentést, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 9 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
14/2013. (I.31.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy a polgármesteri jelentést elfogadja. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 

3./ 2012. évi költségvetési rendelet módosítása 
Előadó: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A napirendet az Ügyrendi Bizottság és a Pénzügyi Bizottság tárgyalta, kéri a bizottságok 
álláspontját. 
 
Vigh József képviselő:  
Az Ügyrendi Bizottság 3 igen szavazattal a 2012. évi költségvetési rendelet módosítását 
elfogadásra javasolja a Képviselő-testület elé. 
 
Antal László bizottsági elnök:  
A Pénzügyi Bizottság 4 igen szavazattal elfogadásra javasolja a Képviselő-testület elé a 
2012. költségvetési rendelet módosítását. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Mivel kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki a bizottságok véleményével egyetért, 
kézfelnyújtással jelezze. 
 
A Képviselő-testület 9 igen szavazattal az alábbi rendeletet alkotta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzatának 1/2013.(I.31.) sz. rendelete  
az önkormányzat 2012. évi költségvetéséről szóló 9/2012. (III.5.) sz. rendeletének 

módosításának és végrehajtásának rendjéről  
 
Egyek Nagyközség Önkormányzati Képviselő-testülete a Magyarország 2012. évi központi 
költségvetéséről szóló 2011. évi CLXXXVIII. törvény által biztosított források figyelembe 
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vételével, az Államháztartásról szóló 2011. évi CXCV. törvény,  és az államháztartásról szóló 
törvény végrehajtásáról 368/2011.(XII.31.) Kormányrendelet alapján Egyek Nagyközség 
Önkormányzata 2012. évi költségvetéséről, módosításának és végrehajtásának rendjéről a 
következőket rendeli el: 
 

1. §. 
 

 
A költségvetési rendelet 3. §-ának helyébe a következő rendelkezés lép: 
 

A költségvetés bevételei és kiadásai 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete a 2012. évi költségvetése az alábbi: 
 
 
Költségvetési bevételek összesen:     1 580 521 eFt 
Költségvetési kiadások összesen:     1 681 572 eFt  
Tárgyévi költségvetési hiány:        101 051 eFt   
Költségvetési hiány belső finanszírozására szolgáló pénzforgalom nélküli bevételek: 
Előző évek előirányzat-maradványának, pénzmaradványának igénybevétele 

- működési célra:          25 537 eFt 
- felhalmozási célra:         33 085 eFt 

 
Költségvetési hiány külső finanszírozását meghaladó összegének külső finanszírozására 
szolgáló bevételek: 
Hitelek: 

- Működési célú hitelfelvétel:          57 195  eFt 
- Felhalmozási célú hitel felvétele:       85 388 eFt 
- Működési célú hiteltörlesztés:         81 141 eFt 
- Felhalmozási célú hiteltörlesztés:         19 013 eFt 

 
2. §. 

 
A költségvetési rendelet 5. §. (2) bekezdése helyébe a következő bekezdés lép: 
 
Az önkormányzat és költségvetési szerve működési, fenntartási kiadásait előirányzatait a 
Képviselő-testület a következők szerint határozza meg:  
 
Működési kiadások előirányzata összesen:                1 281 245 e Ft 

 
- Személyi jellegű kiadások                            270 523 e Ft 
- Munkaadókat terhelő járulékok                  60 032 e Ft 
- Dologi jellegű kiadások       225 673 e Ft 
- Ellátottak pénzbeli juttatásai            363 e Ft 
- Támogatásértékű működési kiadás       20 649 e Ft 
- Működési célú pénzeszközátadás       65 396 e Ft 
- Társadalom és szociálpolitikai juttatás    191 565 e Ft 
- Támogatási kölcsönök nyújtása                                                             400 e Ft 
- Működési célú hitel törlesztés        81 141 e Ft 
- Előző évi maradvány pénzmaradvány          8 818 e Ft 
- Irányító szerv alá tartozó költségvetési szervnek foly.műk.t: 356 685 e Ft 
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3. §. 

 
A költségvetési rendelet 5. §. (4) bekezdése helyébe a következő bekezdés lép: 
 Felhalmozási kiadások összesen:     492 087 e Ft 
  

q Beruházások      423 546 e Ft 
q Felújítások         24 447 e Ft 
q Egyéb felhalmozási célú kiadások       44 094 e Ft 

 
4. §. 

 
A költségvetési rendelet 6. §. (1) bekezdése helyébe a következő bekezdés lép: 
 

Általános tartalék 462 e Ft: 
- 462 e  Ft a 2012. évi rendezvények pályázatához kapcsolódó önerő 

 
      Felhalmozási tartalék 7 917 eFt, 

- 1 335 e Ft ETKIKI „N” épület pellet tüzelésű kazán (önerő) 
- 4 171 e Ft Térfigyelő kamera (önerő) 
- 2 411 e Ft Szabadidős tér kialakítása (önerő) 

 
 

5. § 
 

A költségvetési rendelet 7. §. (1) bekezdése helyébe a következő bekezdés lép: 
A képviselő-testület az önkormányzat létszám-előirányzatát az alábbiak szerint állapítja meg: 

- Polgármesteri Hivatal:    23 fő 
- ETKIKI Többcélú Intézmény:   68 fő 
- Önkormányzat:        3 fő 
- Tárkányi Béla Könyvtár és Művel.Ház:     3 fő 
Összesen:        97 fő 
- Közfoglalkoztatottak éves létszám-előirányzata:  176 fő 

 
 
 
A költségvetési rendelet 2, 2/1, 2/2, 2/3,2/4,  3, 4, 5, 7, 8, 9, 9/1, 9/2, 9/3, 11, 12 számú 
mellékletei helyére e rendelet 2, 2/1, 2/2, 2/3,2/4,  3, 4, 5, 7, 8, 9, 9/1, 9/2, 9/3, 11, 12 számú 
mellékletei lépnek. 
 
(1) Ez a rendelet a kihirdetés napján lép hatályba. 

(2) E rendelet kihirdetéséről a Jegyző gondoskodik. 
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4./ Egyek Nagyközség Önkormányzatának 2013. évi költségvetésének elfogadása 

Előadó: Dr. Miluczky Attila polgármester 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A napirendet az Ügyrendi Bizottság a Szociális, Egészségügyi, Gyermekvédelmi, Közrend és 
Közbiztonsági Bizottság és a Pénzügyi Bizottság tárgyalta, kéri a bizottságok álláspontját. 
 
Kovács Sándorné képviselő: 
A Szociális, Egészségügyi, Gyermekvédelmi, Közrend és Közbiztonsági Bizottság 4 igen 
szavazattal Egyek Nagyközség Önkormányzatának 2013. évi költségvetési rendelet tervezetét 
beterjesztésre javasolja a Képviselő-testület elé. A bizottság a költségvetés tárgyalásának 2. 
fordulójára próbál javaslattal élni a hiány csökkentésére. 
 
Vigh József képviselő:  
Az Ügyrendi Bizottság 3 igen szavazattal az Egyek Nagyközség Önkormányzatának 2013. 
évi költségvetési rendelet tervezetét beterjesztésre javasolja a Képviselő-testület elé. A 
bizottság a költségvetés tárgyalásának 2. fordulójára próbál javaslattal élni a hiány 
csökkentésére. 
 
Antal László bizottsági elnök:  
A Pénzügyi Bizottság a költségcsökkentés érdekében 4 igen szavazattal javasolja 
felülvizsgálni a Képviselő-testület bizottságait, illetve a képviselők megnyilatkoztatását arra 
vonatkozóan, hogy a jövőben, melyik bizottságban, milyen módon kívánnak részt venni. 
 
A Pénzügyi Bizottság 4 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek a temető 
üzemeltetésére kötött szerződés felülvizsgálatát. 
 
A Pénzügyi Bizottság 4 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek, hogy készüljön 
tételes kimutatás az önkormányzat kötelezően ellátandó, és a nem kötelezően ellátandó 
feladatairól, és hogy milyen egyéb megoldás van a feladat ellátására az eddigihez képest.  
 
A Pénzügyi Bizottság 4 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek, hogy hatalmazza 
fel a Polgármestert és a Közgazdasági Iroda Vezetőjét, hogy a február havi soros ülésre 
dolgozzanak ki a 2013. évi költségvetésre vonatkozóan megtakarítási javaslatokat. 
 
A Pénzügyi Bizottság 3 igen szavazattal 1 tartózkodás mellett javasolja a Képviselő-
testületnek, a 3. sz. orvosi körzetben az asszisztens biztosítására 1 álláshely létesítését addig, 
amíg a körzet praxisjoga értékesítésre kerül. 
 
Az első javaslat, miszerint vizsgálják felül a bizottságok munkáját, benne onnan merült fel, 
hogy tegnap a Településfejlesztési Bizottság határozatképtelen volt. Majdnem minden külső 
tag ott volt, a képviselők hiányával volt probléma. Úgy tudja, hogy ez már nem az első 
alkalom volt, ezért azt gondolja, hogy nem csak a költségmegtakarítás miatt, hanem egyébként 
is ez a testület már hozzászokott a munkához, jobban belelátnak, belerázódtak. Azt gondolja, 
hogy mind a 9-en üljenek le, beszéljék át, hogy vonjanak össze bizottságokat, vagy 
csökkentsék a létszámát, olyan megoldást találjanak, hogy hatékonyabban tudjanak dolgozni a 
bizottságok. Személyeket nem akar mondani, de vannak közöttük olyanok, akik a vállalt 
bizottságok közül az egyiket nem igazán látogatják. Ha vállalták valamelyik bizottságot, 
akkor azt javasolja, hogy abban tevékenyen dolgozzanak. 
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Vigh József képviselő:  
Szerinte tegnap is azért volt határozatképtelen a Településfejlesztési Bizottság, mert nem a 
megszokott időben volt, és az előző határozatképtelenség is emiatt fordult elő. Ez most is és 
akkor is azért történt, mert Antal képviselő úr nem tud itt lenni a bizottsági ülésen, és a már 
számtalanszor kifogásolt összevont bizottsági üléseket kell tartani, és mindig Antal László 
képviselőhöz igazodik mindkét bizottság. Meg fogja kérdezni, hogy Képviselő úr hány 
bizottsági ülésről hiányzott. Le kell vonni a konzekvenciát, nem célozgatni alattomos módon a 
másik képviselőre. Antal László képviselő miatt senki nem tervezhet egy héttel előbb 
programot, mivel jönnek ezek az összevont bizottsági ülések, mert nem tud ott lenni mind a 
két bizottság. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Azt szeretné, ha ezt a képviselők olyan kezdeményezésnek vennék, ami a Pénzügyi 
Bizottságtól jön a költségcsökkentés érdekében. Van még egy 40 millió forintos hiány, amit 
Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezetővel közösen február folyamán megpróbálnak 
teljes mértékben lefaragni, és olyan javaslatot hozni a Képviselő-testület elé, aminek az a 
célja, hogy ezt a struktúrát, a településen lévő értékeket, lehetőleg maximálisan őrizzük meg. 
Ennek keretében át kell gondolni a bizottságok működését. Jelenleg 4 bizottság működik, és a 
törvény kötelezően 2 bizottság működését írja elő. Két éve működnek együtt a Képviselő-
testület tagjai, és vannak olyan megváltozott élethelyzetek, melyekhez igazodniuk kell. Ezt a 
döntést nem ma kell meghozniuk, ráérnek dönteni a költségvetés elfogadásakor február végén. 
A feladat első része a költségvetés beterjesztése teljesítve van, a rendelet elfogadását február 
végéig kell teljesíteni. Ennek szellemében kéri, hogy ne generálják a vitát. 
 
Antal László képviselő:  
Csütörtökön kimennek a meghívók, és lehet látni, hogy kedden vagy szerdán lesz a bizottsági 
ülés. Ő a Településfejlesztési Bizottságnak nem tagja, ezért neki azon az ülésen nem is kell 
részt vennie. Ő soha nem javasolta, hogy összevont bizottsági ülés legyen. Neki az 
kényelmetlen, ha a Településfejlesztési Bizottság ülése is szerdán van. A Pénzügyi Bizottság 
tagjai, melynek Vigh József képviselő nem tagja, alkalmazkodtak a szerdai üléshez, és 
tudomásul vették. Aközött nagyon nagy különbséget érez, hogy ha valaki néha hiányzik, vagy 
rendszeresen nem látogat egy bizottsági ülést. Kéri, hogy akinek ez nem inge ne vegye 
magára. 
 
Vigh József képviselő:  
Bóta Barbara aljegyzőt kéri, hogy a februári Egyeki Hírmondóban a tavalyi hiányzásokat a 
bizottsági és testületi ülésekről tegyék közzé, és akkor majd le lehet vonni a következtetéseket 
a hiányzások gyakoriságáról. 
 
Dr. Hegyesi Kálmán képviselő:  
Rá egy kicsit vonatkozik, amit Antal László képviselő mond, ezért meg is követi és el is 
fogadja, amit mond. Vele is előfordul, hogy egyéb teendői rendszeresen elszólítják más 
irányba, és nem tud jelen lenni, ahogy tegnap sem tudott. De mentségére szóljon, hogy tegnap 
délután derült ki, hogy hogyan áll az a nagy projekt, amire Egyek potenciálisan számíthat. 
Konkrétan az UTTS EGTC és a VÉROSZ működésével kapcsolatos lehetőségekről van szó, 
amit szeretne majd taglalni az ülés során. 
 
Gál-Szalai Erika képviselő:  
Nem tudja miért vette magára Vigh József képviselő az előzőeket, mert egyértelműen rá 
vonatkozik, hogy folyamatosan nem jelenik meg a Településfejlesztési Bizottság ülésén. Nem 
is fog megjelenni, mert a kollégája úgy tett, hogy felelőtlen. Nem tartja magát felelőtlennek. 
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Úgy gondolja, hogy a legtöbb társadalmi rendezvényen aktívan részt vesz, mert Egyeken él. A 
másik dolog, hogy van egy kisfia, ezt a munkát ingyen végzi, abszolút nem lenne kötelező 
járnia, le is adhatná más javára, de azért vállalta, mert szereti csinálni. Egy kicsit egyenlőséget 
kell tennie az itteni munka, és a családi munka között, és nem érzi magát e miatt hibásnak, de 
ha ezt ennyire felgöngyölítették, akkor lehet róla szó, Ő úgy is 0Ft-ért végzi ezt tovább, de 
amire felkérik, abban segít másképp is.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Kéri térjenek vissza a költségvetés tárgyalására, illetve szeretné, hogy mielőtt el kell menniük, 
más napirendi pontot is tárgyalnának. Lehetőleg a költségvetésre vonatkozó hozzászólásokat 
tegyenek tömören.  
 
Antal László képviselő:  
Vigh József képviselőnek és Gál-Szalai Erika képviselőnek is ugyanazt tudja mondani, hogy 
nem személyekhez szólt a javaslata. Gál-Szalai Erika képviselő elmondta, hogy nem is kíván 
a jövőben sem részt venni a Fenntartható Településfejlesztési, Oktatási, Közművelődési, 
Kulturális, Ifjúsági és Sport Bizottság ülésén, erre irányult az, hogy mindenki nyilatkozzon 
arról, hogy a munkát a jövőben hogyan képzeli el, mert 4 bizottság helyett lehet 3 is, illetve 
átszervezhetik az egészet. Azért tette ezt a javaslatot, hogy beszéljenek róla, és azt sem bánja, 
hogy újra választják az összes bizottságot, hogy a munka hatékonyabb legyen. Vigh József 
képviselőnek annyit tud mondani, hogy biztosan Ő is hiányzott, mivel neki is vannak 
munkahelyi elfoglaltságai, de a Pénzügyi Bizottság soha nem volt határozatképtelen, és 
mindig elvégezte a munkáját. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
Ő az a kolléga, aki ezt a kijelentést tette. Célozgatnak egymásra, Ő továbbra is tartja, hogy aki 
felelős képviselőnek vallja magát, annak vállalt feladatát el kell látnia. Ha nem tudja ellátni, 
akkor le kell mondani a bizottsági tagságról. A képviselői munka nem sértődés kérdése. A 
választópolgárok választották meg képviselőnek, ha vállalta a feladatot, akkor el kell látni. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Kéri, hogy ezt itt zárják le, és térjenek rá a költségvetésre. A költségvetést ebben a formában 
nem tudják elfogadni, február végén újra kell tárgyalni. Bízik benne, hogy addig megtalálják 
azokat a forrásokat, megtakarítási lehetőségeket, amelyek lehetővé teszik a törvénynek 
mindenszempontból megfelelő költségvetési rendelet elfogadását. 
 
Nagy Csaba könyvvizsgáló:  
Úgy látja, hogy a Képviselő-testület az előterjesztéssel eleget tett a hivatal és az önkormányzat 
vezetése a jogszabályi előírásoknak, beterjesztésre került a költségvetés. Úgy látja, hogy 
egyfajta konszenzus van a Képviselő-testületben arra vonatkozóan, hogy a következő testületi 
ülésre kerüljön vissza a költségvetés újra tárgyalásra olyan irányban, hogy a működési hiány 
megfeleljen a jogszabályi előírásoknak. A könyvvizsgálói jelentésében is ezt írta le, és csak 
ezt megerősíteni tudja a testület részére. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A Pénzügyi Bizottság javaslata a legszélesebb, és nem zárja ki a többi bizottság javaslatait. A 
Pénzügyi Bizottság első javaslata, hogy a február végi testületi ülésen tárgyaljanak a 
bizottságok működéséről. Támogatja, hogy a február végi testületi ülésen ez egy önálló 
napirend legyen. Kéri, hogy aki a javaslattal egyetért, kézfelemeléssel jelezze. 
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A Képviselő-testület 8 igen szavazattal 1 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
15/2013. (I.31.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy felülvizsgálja a Képviselő-testület bizottságait, illetve megnyilatkoztatja a 
képviselőket arra vonatkozóan, hogy a jövőben, melyik bizottságban, milyen 
módon kívánnak részt venni. 
 
Határidő: 2013. február 28. 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Kéri, hogy aki egyetért azzal, hogy a temető üzemeltetésére kötött szerződést vizsgálják felül, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 9 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
16/2013. (I.31.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy a temető üzemeltetésére kötött szerződést felülvizsgálja. 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A következő javaslat, hogy készüljön tételes kimutatás az önkormányzat kötelezően ellátandó, 
és a nem kötelezően ellátandó feladatairól, és hogy milyen egyéb megoldás van a feladat 
ellátására az eddigihez képest. Kéri, hogy aki egyetért a javaslattal, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 9 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
17/2013. (I.31.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy készüljön tételes kimutatás az önkormányzat kötelezően ellátandó, és a 
nem kötelezően ellátandó feladatairól, és hogy milyen egyéb megoldás van a 
feladat ellátására az eddigihez képest. 
 
Határidő: 2013. február 28. 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző 
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Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Következő javaslat a Polgármester és a Közgazdasági Iroda Vezetőjének felhatalmazása, hogy 
a február havi soros ülésre dolgozzanak ki a 2013. évi költségvetésre vonatkozóan 
megtakarítási javaslatokat. Kéri, hogy aki a javaslattal egyetért, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal 1 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
18/2013. (I.31.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete felhatalmazza a 
Polgármestert és a Közgazdasági Iroda Vezetőjét, hogy a február havi soros 
ülésre dolgozzanak ki a 2013. évi költségvetésre vonatkozóan megtakarítási 
javaslatokat. 
 
Határidő: 2013. február 28. 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető 
 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A következő javaslat a 3. sz. orvosi körzetben az asszisztens biztosítására 1 álláshely 
létesítése addig, amíg a körzet praxisjoga értékesítésre kerül. Kéri, hogy aki a javaslattal 
egyetért, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 9 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
19/2013. (I.31.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy a 3. sz. orvosi körzetben az asszisztens biztosítására 1 álláshelyet létesít 
addig, amíg a körzet praxisjoga értékesítésre kerül. 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Javasolja, hogy az önkormányzat 2013. évi költségvetéséről szóló rendelet tervezetet ne 
fogadja el a Képviselő-testület. Kéri, hogy aki egyet ért azzal, hogy a rendelet tervezetet 
elfogadják, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 0 igen 7 nem szavazattal és 2 tartózkodással szavazott. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Megállapítja, hogy a Képviselő-testület az önkormányzat 2013. évi költségvetéséről szóló 
rendelet tervezetet nem fogadta el 
 
 



EGYEK NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK JEGYZŐKÖNYVE 
A 2013. JANUÁR 31. NAPJÁN TARTOTT NYÍLT ÜLÉSÉRŐL 

 

16/52 
 

 
Antal László képviselő:  
Mivel 8 igen szavazattal 1 tartózkodás mellett javasolta a Képviselő-testület a bizottságok 
felülvizsgálatát, úgy értékeli, hogy a többiek szerint is van rá igény. Ez volt a javaslat legfőbb 
oka, másrészt a költségcsökkentés, nem pedig az, hogy egymást dobálják sárral. 
 
 

5./ Kérdések, interpellációk 
 
Dr. Hegyesi Kálmán képviselő:  
Amikor legutóbb beszámolt a helyzet állásáról arról volt szó, hogy Birta János úr lejön 
november végén, december elején és tart egy nagyobb lélegzetű tájékoztatót, amire nem került 
sor, mivel Birta úr külföldön tartózkodott. A VÉROSZ mellett működő konzorcium viszont 
megkezdte a munkát. Itt volt egy delegáció és megnézték a település külterületét és 
belterületét, illetve beszerezték a szükséges információkat, területrendezési tervet, a helyi 
építési szabályzatot, régi katonai térképeket, a termőföld összetételét, a szociológiai 
összetételt, munkanélküli adatokat stb., és megkezdődött a projekt összeállítása. Jelenleg úgy 
néz ki, hogy Egyeken egy kísérleti modell program fog megvalósulni. Három vagy négy 
egyetem közreműködésével van kidolgozva egy egészen új technológia a cukor cirok 
felhasználására. Vannak olyan új módszerek, amivel ki lehet nyerni ebből a terményből 
gyümölcscukrot, és etanolt, illetőleg tejsavat. Minden egyes összetevő értékesítése biztosított, 
erre nézve meg vannak kötve a szerződések, illetve vannak szándéknyilatkozatok, amelyek 
garantálják az ütemszerű felvásárlását ennek az anyagnak. A fruktóz az etanol és a tejsav 
mellett megmaradó szárazanyagból pedig tüzelő anyag lesz, ami nagyon kedvező feltételek 
mellett megvásárolható, tehát a helyi tűzifa igényeket az első időben mérsékelni tudja, a 
későbbiekben pedig ki tudja váltani ez a fajta modern tüzelőanyag. 
 
Az egész projekt teljes költségvetése 13 milliárd forint. 50 db házból álló lakóparkot 
szeretnének építeni, kb. 2.000 hektár termőföldet kívánnak igénybe venni, a környéken fel 
akarják vásárolni az egyik nagy ipartelepet, és kb. 450-500 embernek fognak munkát 
biztosítani. Azok az emberek, akik a projektben fognak dolgozni egy átképzésen esnek 
keresztül. A Türr István Képző és Kutató Intézet, ami egy kormányzati szerv, fogja az előzetes 
kompetenciamérést és a további képzést megtartani. Ő fogja kiválasztani azokat a 
jelentkezőket, akik a programhoz kapcsolódhatnak. Hangsúlyozza, hogy nem 
cigányprogramról van szó, de nincsenek kirekesztve a roma származású munkanélküliek, 
illetve munkavállalók sem. A strasbourgi és az európai uniós források kezelői is egyhangúlag 
azt az elvárást fogalmazták meg, hogy ezekben a projektekben a munkavállalók etnikai aránya 
igazodjék a településen jellemző etnikai arányokhoz, tehát senki nem részesülhet etnikai 
alapon sem többletkedvezményben, sem hátrányos megkülönböztetésben. 
 
Amennyiben a lakópark elhelyezése belátható időn belül esedékes lesz, ki kell választani, 
hogy hová szeretnék elhelyezni. Illetve a lakópark mellett lenne egy melegházi beruházás, ami 
kb. 15-20 hektárt venne igénybe. Annak az elsődleges feltétele a viszonylag jó minőségű 
termőföld és a sík terület.  
 
Itt egy nagyon bonyolult finanszírozási rendszer lesz jellemző. Erre van magántőke, van 
európai uniós támogatás, van strasbourgi pénz és ENSZ alapokból származó pénz is. 
Valószínűleg a kockázati tőkebefektetők fogják megelőlegezni az indulás költségeit, és 
amikor elindult a rendszer a projekt lehívható ütemszerű támogatásaiból lesznek kiegyenlítve 
ezek a befektetések. Egyenlőre úgy néz ki, hogy Egyek minden szempontból alkalmas a 
projekt megvalósításra, azt gondolja, hogy jók az esélyek. 
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A másik szervezet az UTTS EGTC, amelyhez való csatlakozási szándékát kifejezte az 
önkormányzat, úgy nézett ki, hogy meg fog szűnni, vagy működésképtelenné válik. Itt is 
pozitív változások vannak, Magyarország legnagyobb megyéje írásban fejezte ki csatlakozási 
szándékát, és másik három megye is, mint megyei önkormányzat csatlakozik ehhez a 
szervezethez. Most úgy tűnik, hogy a kormány fog életet lehelni ebbe a szervezetbe. Ez is 
működik, ennél is jelen vagyunk, mint potenciális terület a programok megvalósítását illetően. 
 
Vigh József képviselő:  
Felhívja a figyelmet, hogy a vagyonnyilatkozatok határideje a mai nappal, január 31-el jár le. 
Kéri a Képviselő-testület illetve a bizottságok külsős tagjait, hogy aki még nem adta le a 
vagyonnyilatkozatát, az adja le.  
 
 

6./ Beszámoló a Móra Ferenc Katolikus Általános Iskola és Óvoda tevékenységéről és a 
Közoktatási Megállapodásban foglaltak teljesüléséről a 2012. szeptember 1. és 2012. 
december 31. közötti időszak vonatkozásában 
Előadó: Hajduné Holló Katalin igazgató 

 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A beszámolóban Hajduné Holló Katalin igazgató az önkormányzat támogatásával 
kapcsolatban leírta, hogy „Polgármester Úr már telefonált, elmondása szerint a támogatást 
nem jutalomra, vagy béren kívüli juttatásra (cafeteriára), hanem a legszükségesebb működési 
kiadásokra adta”. Azt gondolja, hogy itt mindenképpen pontosításra van szükség. Ezzel 
kapcsolatban írt egy levelet András Atyának, amit megkaptak a képviselők is. Itt is szeretné 
leszögezni, hogy neki nem fáj, ha bármelyik pedagógusok jutalmat kap ebből az összegből, az 
sem fáj, ha ez teljes mértékben szét lesz osztva, sőt örül neki, viszont ha a Képviselő-testület 
egy ilyen döntést hoz, akkor a jó kapcsolat érdekében is, kötelessége erről tájékoztatni a 
fenntartót, hogy átadtak az intézménynek 5.000.000 Ft-ot, hogy még jobban működjenek a 
dolgok. Valóban azt a tájékoztatást adta, ahogy ez történt is, hogy a Képviselő-testület ezt a 
legszükségesebb működési kiadásokra adta át. Igazgató Asszony elmondta, hogy több millió 
forint hiányzik a költségvetésből, nem akarta lekötni a kezét, hogy ezt az összeget jutalomra 
kelljen fordítani, de ha úgy ítélik meg házon belül, hogy ez a legszükségesebb kiadás, akkor 
áldása rá. Szerinte a Képviselő-testület jó döntést hozott, mindenkit a jó szándék vezérelt, 
hogy a legszükségesebb működési kiadások fedezésére támogatják az iskolát 5.000.000 Ft-al. 
Szeretné, ha ezt házon belül egyeztetnék, és ennek szellemében felülvizsgálnák az 
eseményeket. 
 
 

Dr. Miluczky Attila polgármester 14.45 órakor az ülés vezetését átadja Holló János 
alpolgármesternek, és távozik az ülésről. 8 képviselő van jelen. 

 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző a törvényesség biztosítását 14.45 órakor Bóta Barbara 

aljegyzőnek átadja és távozik az ülésről. 
 

Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető 14.45 órakor távozik az ülésről. 
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Holló János alpolgármester:  
A napirendet a bizottságok nem tárgyalták. A táblázatban látható, hogy a kapott támogatás 
összege személyi jellegű juttatásra, és fenntartásra, működési kiadásokra lett felhasználva, 
illetve a tanulók és a dolgozók létszámának alakulása is szerepel benne. Ő nagy problémát 
nem vélt felfedezni benni. Kéri, hogy akinek kérdése, hozzászólása van a beszámolóval 
kapcsolatban, az tegye meg. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő, igazgató:  
Kiegészítésül elmondja, hogy a beszámoló a Közoktatási Megállapodásban foglaltak 
teljesüléséről szól. Ő nem állította, hogy a Közoktatási Megállapodásban foglaltak nem 
teljesülnek. Problémákról beszéltek, de nem szerepel minden probléma a beszámolóban, mert 
a megállapodás arra nem vonatkozik. Most konkrétan egy olyan problémával szembesültek, 
hogy mivel szeptember 1-től nem közalkalmazottak, a dolgozóik, felmentési időt nem tudnak 
a nyugdíj előtt állók számára biztosítani. Tehát a Közoktatási Megállapodásban foglaltak 
teljesülnek, de ettől függetlenül problémáik vannak. A félreértés abból adódott, hogy 
Polgármester úr telefonon keresztül tájékoztatta a jelenlegi fenntartójukat az átutalt összegről, 
illetve annak céljáról. Ő e-mailben szintén megkapta a tájékoztatást, és a két tájékozatót nem 
csengett össze. Ahogy Polgármester úr elmondta, valószínűleg félreértés következtében. Ő e-
mailben beszélte meg ezt az Egyházmegyével, úgyhogy tudja bizonyítani egyértelműen, hogy 
Polgármester úr mit mondott el. Gyakorlatilag az összeg ezért nem kerülhetett jutalomként 
kiosztásra, de igyekezett elszámolni vele, hogy ezt az összeget megtarthassák. Az utolsó szó 
az volt, hogy ha a dolgozók arról lettek tájékoztatva, hogy erre a célra kapták a támogatást, 
akkor ki kell nekik osztani. Úgy gondolja, hogy a későbbiek folyamán lesz lehetőségük az 
összeg felosztásra, arra a célra, amire kérték és kapták, mivel Polgármester úr megtette ezt a 
gesztust, hogy az Egyházmegye felé elküldte ezt a levelet, ami a képviselők előtt van. 
 
Holló János alpolgármester:  
A beszámolóban szerepel az iskolabusz biztosítása, illetve most nem megoldott a jó tanulók 
versenyre való szállítása. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő, igazgató:  
Igen, ez is egy probléma. Benne foglaltatik a Közoktatási Megállapodásban pontosan úgy, 
ahogy beidézte, hogy „az Egyház számít az Önkormányzat anyagi támogatására is, a 
gyermekek szállításához iskolabusz beszerzésével és üzemeltetésével”, ami egy óriási költség. 
Jelenleg nem megoldott a gyerekek szállítása, csak az iskolába járás. Leírta, hogy a tanyabusz 
hordja az iskolába Ohatról a gyerekeket, illetve az ingyenes buszbérletet a Szociális Bizottság 
támogatásával továbbra is biztosítani tudják számukra. Viszont a szakértői és rehabilitációs 
bizottsághoz korábban a tanyabusz bevitte a gyerekeket, mert nem tudják azok a szülők, akik 
erre szorulnak, gyakran még megelőlegezni sem a vonatköltséget. A tehetséges tanulók 
tanulmányi versenyekre való eljuttatását is a tanyabusszal oldották meg korábban, most a 
Szöghatár Kft. ügyvezetőjével vette fel a kapcsolatot ez ügyben, mert az volt a kérés, hogy 
nála jelezze, ha ilyen igény van, és folyamatosan azt a választ kapja, hogy az üzemanyagot ki 
fogják számlázni. 
 
Holló János alpolgármester:  
Szerinte ez már nem az iskolabusz fogalmába tartozik. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő, igazgató:  
Értelmezés kérdése. Ő a megállapodásban foglaltakon ment végig. Nyilván az iskolabusz 
fogalmán lehet azt is érteni, hogy a Volán busszal eljussanak a gyerekek az iskolába, de 
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iskolabusz vásárlása van leírva a megállapodásban, így Ő vásárlásról írhat. Tudja, hogy 
merész elképzelés a jelen költségvetési helyzetben, hogy iskolabuszt vásároljanak. Ő nem 
szeretne többet, csak azt, hogy a korábbi gyakorlatnak megfelelően a tanyabusz rendelkezésre 
álljon, ha szükség van rá. Nem vették gyakran igénybe. Néha szükség van rá, hogy egy-két 
gyereket valahová eljuttassanak, és ha ezt biztosítja az önkormányzat számukra a 
továbbiakban is elégedett lesz, nem szeretne buszt vásároltatni, Ő is látja a költségvetést. 
 
Holló János alpolgármester:  
Szerinte egy megállapodásnak nincs semmi akadálya nem lesz ezzel kapcsolatban az 
önkormányzat illetve az egyház között. 
 
Bóta Barbara aljegyző:  
Ez ügyben már év végén az iskola illetékese megkereste, és akkor az iskola rendelkezésére is 
bocsátották a tanyabuszt. Ezzel kapcsolatban Polgármester úrral abban maradtak, hogy 
minden ilyen esetben bocsássák az iskola rendelkezésére a tanyabuszt és erről vezessen egy 
külön nyilvántartást a Szöghatár Kft.  
 
Tóth Gábor Egyekért Egyesület képviselője: 
Megkérdezi, a Képviselő-testületet, hogy szerintük, akik otthon nézik a testületi ülésről 
készült felvételt, azok tudni fogják, hogy miről van szó? Ő itt van az ülésen és mégsem tudja, 
hogy miről van szó. Már nem először kérik, hogy minden napirendi pont előtt röviden 
ismertessék, hogy miről van szó. Fogalma sincs, hogy mit tartalmaz a beszámoló, bár alkalma 
lehetne elolvasni az önkormányzat honlapján, de ott nem jelent meg az sem, és semmi sem. 
 
Holló János alpolgármester:  
Röviden ismerteti, hogy a beszámoló tartalmát. Nem tartja célszerűnek 4 hónap után 
felülvizsgálni ezt a dolgot, de örül neki, hogy beleláttak, és kaptak róla egy képet. 
 
Tóth Gábor Egyekért Egyesület képviselője: 
Megkérdezi, hogy a 2011-2012-es tanév vége óta hány gyermek ment el? Hogyan van 
biztosítva az egyeki gyermekek számára a vallásszabadság? Hogyan van biztosítva a 
világnézetileg semleges oktatás Egyeken? 
 
Holló János alpolgármester:  
Az Ügyrendi Bizottság elnöke jelezte, hogy ez nem a napirendhez tartozik. Valóban ezt 
inkább egy fórumon lehetne megbeszélni. Az információval kapcsolatban Bóta Barbara 
aljegyző tájékoztatta, hogy az informatikus szabadságon van, ezért nem került fel időben a 
testületi anyag a honlapra. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
Az óvodából és az iskolából 38 gyermek távozott úgy hogy már jöttek vissza. Egy fő 
Tiszafüredről és két főt Tiszacsegéről eltanácsoltak. A vallásszabadság biztosítására 
vonatkozóan elmondja, hogy a történelmi egyházak részére hitoktatást biztosítanának igény 
szerint, de igény egyetlen tanuló esetben merült fel református hittan oktatására, de miután 
egyedül volt visszavonta az igényét. Katolikus hittant tanítanak, illetve alternatívaként 
erkölcstanoktatásra van lehetőség. Úgy gondolja, hogy ez a forma a vallásszabadság 
biztosításának eleget tesz. Nagyon aggasztó a távozott tanulók létszáma, és nem állt meg a 
folyamat, most félévkor is távoztak, és úgy gondolja, hogy a jövőben is lesz erre példa.  
 
Tájékoztatásul elmondja, hogy decemberben egy rendkívüli ülésén úgy döntött a Képviselő-
testület, hogy a volt ETKIKI Többcélú Intézmény számára a költségvetésben betervezett 



EGYEK NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK JEGYZŐKÖNYVE 
A 2013. JANUÁR 31. NAPJÁN TARTOTT NYÍLT ÜLÉSÉRŐL 

 

20/52 
 

zárolt tételként szereplő cafetéria összeg zárolását feloldja, és működési célú támogatásként 
átutalta az intézménynek. Ezt nem cafetériára, hanem a dolgozók béren kívüli, vagy egyéb 
juttatására, kívánták fordítani. Ennek az volt a feltétele, hogy január 31-ig ezzel az 5 000 000 
Ft-al számoljon el, és készítsen egy beszámolót az elmúlt 4 hónap tekintetében, hogy hogyan 
teljesültek a Közoktatási Megállapodás foglaltak. A beszámolót elkészítette, elszámolt az 
összeggel, de nem személyi jellegű juttatásokra fordította, nem jutalomra, mert Polgármester 
úr telefonált az egyházmegyének, és azt mondta, hogy erre adták, hanem a legszükségesebb 
működési kiadásokra, és ezért nem kapott az egyházmegyétől felhatalmazást arra, hogy 
kiossza jutalomra. Ezt oldotta fel Polgármester úr az ülés elején kiosztott levéllel, így bízik 
benne, hogy a jövőben ezt az összeget kioszthatják. Igyekezett elszámolni a működési célú 
kiadásokkal, hogy ezt az összeget megmenthesse a dolgozók számára. 
 
Tóth Gábor Egyekért Egyesület képviselője: 
Megkérdezi, hogy a gyermeklétszám csökkenése nem veszélyezteti-e az óvoda és az iskola 
felújítására nyert pályázatot, az 500 000 000 Ft-ot nem kell visszafizetni? 
 
Bóta Barbara aljegyző:  
Azt a tájékoztatást kapta a közreműködő szervezettől, hogy abban az esetben kell ezt jelezni 
feléjük, hogy ha a vállalt 640 fő10%-al csökken, tehát, ha 64 főnél többen távoznak, akkor 
kell ezt jelezni a közreműködő szerv felé, de ez sem jelent automatikusan pénz visszafizetési 
kötelezettséget, ha tudjuk bizonyítani, hogy tőlünk független okok miatt következett be, akkor 
nem kell pénzt visszafizetni. 
 
Dr. Hegyesi Kálmán képviselő:  
A fenntartó választás során az egyik leginkább parázs vita abból bontakozott ki, hogy kell-e az 
évi 5 000 000 Ft az önkormányzat részéről a Római Katolikus Egyháznak vagy nem. Kicsit 
furcsállja, mert van egy áthallás e között az 5 000 000 Ft között és a között az 5 000 000 Ft 
között, amiről vitatkoztak, hogy benne van szerződésben, vagy nincs benne a szerződésben, 
mert a többi pályázónak sokkal komolyabb volt az ajánlata üzleti szempontból.  
  
Holló János alpolgármester:  
Az 5 000 000 Ft a 2013. évtől szerepel a szerződésben. Ezt az összeget a zárolt cafetéria tétel 
feloldására kérte Igazgató Asszony, de mivel már nem az önkormányzat az intézmény 
fenntartója, nem tudtuk feloldani, de Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető azt 
mondta, hogy működési költségre oda tudjuk adni, és ez a két dolog összeakaszkodott. A 
határozat valóban működési költségre született, de úgy néz ki, hogy a Polgármester által írt 
levéllel rendben lesz minden. 
 
Dr. Hegyesi Kálmán képviselő:  
Ő sem látja rendben a dolgot, és kéri, hogy majd térjenek rá vissza, mert neki elég durva 
ellentmondásnak tűnik, hogy kifejezetten személyi jellegű kiadásra és egy zárolt cafetéria 
költségtétel feloldására adunk 5 000 000 Ft-ot és egészen másra történik a kifizetése, olyan 
költségekre ment el ez, az 5 000 000 Ft, amit szerinte a fenntartónak kellene állnia. 
 
Holló János alpolgármester:  
Szerinte, aki megszavazta az összeget, mindenki jó szívvel adta, itt egy kis ellentét alakult ki, 
ami feloldódni látszik. Ennek volt a követelménye ez a beszámoló, aminek Hajduné Holló 
Katalin igazgató eleget is tett.  
 
Mivel több kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki az Móra Ferenc Katolikus Általános 
Iskola és Óvoda beszámolóját elfogadja, kézfelemeléssel jelezze. 
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A Képviselő-testület 6 igen szavazattal 2 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
20/2013. (I.31.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy a Móra Ferenc Katolikus Általános Iskola és Óvoda tevékenységéről és a 
Közoktatási Megállapodásban foglaltak teljesüléséről a 2012. szeptember 1. és 
2012. december 31. közötti időszak vonatkozásában a beszámolót elfogadja. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 

7./ Beszámoló a Központi Orvosi Ügyelet működéséről és pénzügyi finanszírozásáról 
Előadó: Szilágyi Sándor Tiszacsege polgármestere 

 
Holló János alpolgármester:  
A napirendet a Szociális Bizottság és a Pénzügyi Bizottság tárgyalta, kéri a bizottság 
álláspontját. 
 
Kovács Sándorné képviselő: 
A Szociális, Egészségügyi, Gyermekvédelmi, Közrend és Közbiztonsági Bizottság 4 igen 
szavazattal elfogadásra javasolja a Központi Orvosi Ügyelet működéséről és pénzügyi 
finanszírozásáról szóló beszámolót a Képviselő-testület elé. 
 
A bizottság javasolja, hogy a költségek csökkentését tartsák szem előtt.  
 
Kéri a bizottság, hogy az ügyeleti rend több helyen legyen kifüggesztve. (Orvosi rendelő, 
Polgármesteri Hivatal hirdetőtábláján, Telekháza stb.) 
 
Antal László képviselő:  
A Pénzügyi Bizottság 4 igen szavazattal a Központi Orvosi Ügyelet működéséről és 
pénzügyi finanszírozásáról szóló beszámolót elfogadásra javasolja a Képviselő-testület elé.  
 
A központi orvosi ügyelet finanszírozásának kérdését még vizsgálni kell, a finanszírozásról 
véglegesen a költségvetés elfogadásakor döntsön. 
 
Holló János alpolgármester:  
A beszámolóban látott ellentmondásokat a finanszírozás terén, Ő is helyesli, hogy a 
finanszírozásra a költségvetés elfogadásakor térjenek vissza. 
 
Kovács Sándorné képviselő:  
Azt hallották, hogy Tiszacsegén kedden van vérvétel, és az ügyeletes autó viszi ki az ápolónőt 
vért venni, és ugyanazon a napon az ügyeletes autó átviszi a vért Tiszafüredre a laborba. 
Utána kellene járni, hogy ez plusz költséget jelent-e, és kiszámlázzák-e a 3 településnek? 
Mivel itt Ő reggel 6 órakor elindul a saját autójával, bejárja a falut, hogy beérjen fél 8-ra a 
rendelőbe, hogy az ott váró körzetenként 30-40 betegtől is levegyék a vért. 
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Holló János alpolgármester:  
Annyit tud, hogy van egy kis Suzuki is, amit az ügyelet költségére vettek, de nem az, az autó, 
ami kijár az ügyeletes orvossal. De erről meg fogja kérdezni Szilágyi Sándort Tiszacsege 
polgármesterét. 
 
Kéri, hogy aki a két bizottság kiegészítésével a beszámolót elfogadja, kézfelnyújtással 
szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
21/2013. (I.31.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy a Központi Orvosi Ügyelet működéséről és pénzügyi finanszírozásáról 
szóló beszámolót az alábbi kiegészítésekkel fogadja el: 
 

- A költségek csökkentését szem előtt kell tartani.  
 

- Az ügyeleti rend több helyen legyen kifüggesztve. (Orvosi rendelő, 
Polgármesteri Hivatal hirdetőtábláján, Telekháza stb.) 

 
- A központi orvosi ügyelet finanszírozásának kérdését még vizsgálni 

kell, a finanszírozásról véglegesen a költségvetés elfogadásakor dönt. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 

8./ Tájékozató Egyek Fejlesztéséért Közalapítvány 2012. évi tevékenységéről 
Előadó: Szekeres Ákos kuratórium elnöke 

 
Holló János alpolgármester: 
A napirendet a Pénzügyi Bizottság tárgyalta, kéri a bizottság álláspontját. 
 
Antal László képviselő:  
A Pénzügyi Bizottság 4 igen szavazattal tudomásulvételre javasolja a Képviselő-testület elé 
az Egyek Fejlesztéséért Közalapítvány 2012. évi tevékenységéről szóló tájékoztatót, azzal a 
kiegészítéssel, hogy az UNILEVER KFT. által felajánlott és az Egyek Fejlesztéséért 
Közalapítványtól üzemeltetésre, kezelésre átvett Egyek, Óvoda u. 2. szám, HRSZ: 1661/2 
területen elhelyezett játszótéri eszközök átvételéről készüljön jegyzőkönyv, illetve a játszótér 
és a játszótéri eszközök kerüljenek be a vagyonbiztosításba 2013. március 31-ig. 
 
Szekeres Ákos kuratórium elnöke: 
Alapítványuk ebben az évben csúcsévet zárt, mivel az óvoda közreműködésével az Unilever 
Kft. pályázatán nyert a település egy játszóteret, amit technikai okok miatt az alapítvány 
kapott meg. A befizetések is magasan megverték a többi évet. Megköszöni minden 
támogatónak, aki az alapítványt támogatta, mindenki biztos lehet benne, hogy jó helyre 
kerültek az alapítványnak felajánlott pénzek. Úgy érzi, hogy a rendezvényekre befizetett 
támogatások a község javát szolgálták. Felhívja a figyelmet, hogy az idén lesz az 1%-ról való 
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rendelkezés, és kéri, hogy aki úgy gondolja, az a rendelkező nyilatkozatot az alapítvány 
nevére töltse ki. 
 
Holló János alpolgármester:  
Kéri, hogy aki egyetért a bizottság javaslatával, kézfelnyújtással szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
22/2013. (I.31.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy az Egyek Fejlesztéséért Közalapítvány 2012. évi tevékenységéről szóló 
tájékoztatót tudomásul veszi azzal a kiegészítéssel, hogy az UNILEVER KFT. 
által felajánlott és az Egyek Fejlesztéséért Közalapítványtól üzemeltetésre, 
kezelésre átvett Egyek, Óvoda u. 2. szám, HRSZ: 1661/2 területen elhelyezett 
játszótéri eszközök átvételéről készüljön jegyzőkönyv, illetve a játszótér és a 
játszótéri eszközök kerüljenek be a vagyonbiztosításba 2013. március 31-ig. 
 
Határidő: 2013. március 31. 
Felelős: Szekeres Ákos kuratórium elnöke 

Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető 
Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 

9./ Tájékozató a kistérségi együttműködés helyzetéről az elmúlt év munkájáról és a 
várható 2013. évi feladatokról 
Előadó: Dr. Tiba István kistérség elnöke 

 
Holló János alpolgármester:  
A napirendet a Pénzügyi Bizottság tárgyalta, kéri a bizottság álláspontjának ismertetését. 
 
Antal László képviselő:  
A Pénzügyi Bizottság 3 igen szavazattal 1 tartózkodás mellett tudomásulvételre javasolja a 
Képviselő-testület elé a kistérségi együttműködés helyzetéről az elmúlt év munkájáról és a 
várható 2013. évi feladatokról szóló tájékoztatót. A kistérség finanszírozásról véglegesen a 
költségvetés elfogadásakor döntsön. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
Mivel Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető nincs jelen az ülésen, Bóta Barbara 
aljegyzőt kérdezi, hogy az elmúlt évben a nevelési tanácsadó számlája a kistérség felé 
kiegyenlítésre került-e? 
 
Bóta Barbara aljegyző:  
Erre nem tud választ adni. 
 
Holló János alpolgármester:  
Mivel több kérdés nincs, kéri, hogy aki a Pénzügyi Bizottság javaslatával egyetért, 
kézfelnyújtással szavazzon. 
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A Képviselő-testület 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
23/2013. (I.31.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy a kistérségi együttműködés helyzetéről az elmúlt év munkájáról és a 
várható 2013. évi feladatokról szóló tájékoztatót tudomásul veszi. A kistérség 
finanszírozásról véglegesen a költségvetés elfogadásakor dönt. 
 
Határidő: 2013. február 28. 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 

10./ Beszámoló a szemétszállítás helyzetéről 
Előadó: Remondis Tisza Kft. ügyvezetője 

 
Holló János alpolgármester:  
A napirendet a Pénzügyi Bizottság tárgyalta, kéri a bizottság álláspontjának ismertetését. 
 
Antal László képviselő:  
A Pénzügyi Bizottság a szemétszállítás helyzetéről szóló beszámolót 4 igen szavazattal 
elfogadásra javasolja a Képviselő-testület elé. 
 
Holló János alpolgármester:  
Mivel kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki a bizottság javaslatával egyetért, 
kézfelnyújtással szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal 1 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
24/2013. (I.31.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy a szemétszállítás helyzetéről szóló beszámolót elfogadja. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 

11./ Tájékoztatás a Zöldkereszt Bt. működéséről 
Előadó: Erdődi Anita intézményvezető 

 
Holló János alpolgármester:  
A napirendet a Szociális Bizottság tárgyalta, kéri a bizottság álláspontjának ismertetését. 
 
Kovács Sándorné képviselő:  
A Szociális, Egészségügyi, Gyermekvédelmi, Közrend és Közbiztonsági Bizottság 4 igen 
szavazattal a Zöldkereszt Bt. működéséről szóló tájékoztatót tudomásulvételre javasolja a 
Képviselő-testület elé. 
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Holló János alpolgármester:  
Mivel kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki a bizottság javaslatával egyetért, 
kézfelnyújtással szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
25/2013. (I.31.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy Zöldkereszt Bt. működéséről szóló tájékoztatót tudomásul veszi. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 
 

 
12./ Tárkányi Béla Könyvtár és Művelődési Ház munkatervének jóváhagyása 

Előadó: Gábor Istvánné könyvtárvezető 
 
Holló János alpolgármester:  
A napirendet a bizottságok nem tárgyalták.  
 
Gábor Istvánné könyvtárvezető:  
Kiegészítésül elmondja, hogy a Húsvéti kézműves foglalkozás időpontja el van írva, nem 
április 4-5, hanem március 28.  
 
Holló János alpolgármester:  
Itt pénzről is van szó, de az nyilván benne van a költségvetésben. Kéri, hogy aki a 
munkatervet elfogadja, kézfelnyújtással szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
26/2013. (I.31.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy a Tárkányi Béla Könyvtár és Művelődési Ház 2013. évi munkatervét 
jóváhagyja. 
 
Felkéri az intézmény vezetőjét, hogy a Húsvéti kézműves foglalkozás 
időpontját a munkatervben április 4-5-ről március 28-ra módosítsa. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Gábor Istvánné könyvtárvezető 
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13./ Tájékoztató a benyújtott pályázatok állásáról és önkormányzati döntések 
végrehajtásáról, valamint a közterület használatával, közterület foglalással 
kapcsolatos intézkedésekről 
Előadó: Bóta Barbara aljegyző 

Csepreginé Kocsis Nóra jegyző 
 
Bóta Barbara aljegyző:  
Az elmúlt félévben elég aktívak voltunk a pályázatírás terén, összesen 16 pályázat került 
benyújtásra, amiből eddig 8-at bíráltak el, és mind 8 támogatásban részesült, további 8 
pályázat pedig elbírálás alatt van. Sajnos e között van a közmunka pályázat is, aminek az 
indulását február 1-re tervezték, úgy hogy egyenlőre azt a több száz embert nem tudják 
foglalkoztatni. Az elkövetkezendő egy héten belül újabb 3 pályázat benyújtására kerül sor, és 
emellett a már folyamatban lévő pályázatok végrehajtása is folyik. 
 
Holló János alpolgármester:  
A napirendet a Pénzügyi Bizottság tárgyalta, kéri a bizottság álláspontjának ismertetését. 
 
Antal László képviselő:  
A Pénzügyi Bizottság 4 igen szavazattal tudomásulvételre javasolja a benyújtott pályázatok 
állásáról és önkormányzati döntések végrehajtásáról, valamint a közterület használatával, 
közterület foglalással kapcsolatos intézkedésekről szóló tájékoztatót.  
 
Holló János alpolgármester:  
Mivel kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki a bizottság javaslatával egyetért, 
kézfelnyújtással szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
27/2013. (I.31.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy a benyújtott pályázatok állásáról és önkormányzati döntések 
végrehajtásáról, valamint a közterület használatával, közterület foglalással 
kapcsolatos intézkedésekről szóló tájékoztatót tudomásul veszi. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Csepreginé Kocsis Nóra jegyző 

Bóta Barbara aljegyző 
 
 

14./ A szociális ellátások helyi szabályairól szóló 10/2009.(II.12.) sz. rendelet módosítása 
(Tűzifa támogatás) 
Előadó: Csepreginé Kocsis Nóra jegyző 

 
Bóta Barbara aljegyző:  
Korábban már a szociális rendelet tartalmazott a tűzifa támogatásra vonatkozó 
rendelkezéseket. Erre azért volt szükség, mert tavaly az önkormányzat kapott az államtól 
támogatást, és tudtak az embereknek ebből az állami támogatásból, önkormányzati 
támogatással kiegészítve tűzifát adni. Ezt a paragrafust hatályon kívül helyezték, és helyébe 
egy jóval egyszerűbb szabályozás lépett, aminek az volt az oka, hogy Polgármester úr 
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indítványozta, hogy az önkormányzati területekről a kitermelhető fát be kellene hozni, és 
szociális szempontok alapján elosztani. A rendelet tervezet abból indult ki, hogy ne kelljen 
külön kérelmet ezért benyújtani, az eljárás hivatalból fog indulni, és csak abban az esetben 
kerül sor eljárás indítására, ha az illető lakásfenntartási támogatásban részesül, a rangsor 
felállítása pedig az egy főre eső jövedelem alapján történik. Ezen túl még a családsegítő 
vizsgálni fogja azt, hogy áll-e fenn olyan krízishelyzet, ami ezt indokolja, év van-e fa 
tüzelésére alkalmas berendezése. 
 
Holló János alpolgármester:  
Mivel rendeletmódosításról van szó minősített többség szükséges az elfogadásához. A 
napirendet az Ügyrendi Bizottság a Szociális Bizottság és a Pénzügyi Bizottság is tárgyalta, 
kéri, hogy a bizottságok ismertessék a javaslataikat. 
 
Vigh József képviselő:  
Az Ügyrendi Bizottság 2 igen szavazattal 1 tartózkodás mellett a szociális ellátások helyi 
szabályairól szóló 10/2009.(II.12.) sz. rendelet módosítását elfogadásra javasolja a Képviselő-
testület elé. 
 
Kovács Sándorné képviselő:  
A Szociális, Egészségügyi, Gyermekvédelmi, Közrend és Közbiztonsági Bizottság 4 igen 
szavazattal a szociális ellátások helyi szabályairól szóló 10/2009.(II.12.) sz. rendelet 
módosítását elfogadásra javasolja a Képviselő-testület elé. 
 
Antal László képviselő:  
A Pénzügyi Bizottság 4 igen szavazattal elfogadásra javasolja a Képviselő-testület elé a 
szociális ellátások helyi szabályairól szóló 10/2009.(II.12.) sz. rendelet módosítását. 
 
Holló János alpolgármester:  
Mivel kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki a bizottságok javaslatával egyetért, 
kézfelnyújtással szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal 1 tartózkodás mellett az alábbi rendeletet alkotta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
2/2013.(I.10.) Önkormányzati rendelete a szociális ellátások 

helyi szabályairól szóló 10/2009(II.12.) rendeletének módosításáról 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete a helyi önkormányzatokról szóló 
1990.évi LXV. törvény 16. §-ának (1) bekezdésében, valamint a szociális igazgatásról és 
szociális ellátásokról szóló 1993. évi III. tv.  /továbbiakban Sztv./ 1. §. (2) bekezdésében foglalt 
felhatalmazás alapján a 10/2009. (II.12.) rendelet /továbbiakban: Rendelet/ módosítására az 
alábbiakat rendeli el.  

1. §. 
 
A Rendelet 27-28.§-át hatályon kívül helyezi helyébe az alábbi rendelkezés lép: 
 

Tűzifa támogatás 
 
27. § (1) A Képviselő Testület tűzifa támogatást állapít meg a szociálisan rászoruló 
háztartások részére, téli tüzelőjük biztosítása érdekében. A tűzifát az önkormányzat 
tulajdonában lévő fasorok kivágásából biztosítja. A fakitermelést az Egyek Önkormányzati 
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Tűzoltóság és az Egyeki Szöghatár Nonprofit Kft. bonyolítja. A fakitermelés az illetékes 
hatóság hozzájárulása/engedélye alapján kezdhető meg. A kitermelt fa mennyiségéről tételes 
számbavétel készül mely alapját képezi a kiosztható fa mennyiségének. 
 
(2) Tűzifa támogatás állapítható meg annak  aki az önkormányzattól lakásfenntartási 
támogatásban részesül. A lakásfenntartási támogatásban részesülők egy főre eső jövedelmük 
alapján kerülnek rangsorolásra és részesülnek támogatásban. 
 
(3) A támogatás megállapítása előtt a családsegítő környezettanulmányt készít és csak abban 
az esetben kerül a támogatás megállapításra amennyiben azt a családsegítő a helyszíni szemle 
alapján indokoltnak tartja. 

 
 (4) Tűzifa támogatás ugyanazon lakásra csak egy jogosultnak állapítható meg, függetlenül a 
lakásban élő személyek és háztartások számától. 
 
28. § (1) A tűzifa támogatás természetben nyújtott támogatás, melyről a Képviselő-testület 
által átruházott hatáskörben a Polgármester dönt. 
 
(2) A támogatásra való jogosultság megállapítása hivatalból induló eljárás. 
 
(3) Amennyiben a jogosultsági feltétel fennáll – azaz a háztartás lakásfenntartási támogatásban 
részesül -, de a támogatásra felhasználható tűzifa keret kimerül, úgy Polgármester a támogatás 
odaítélésére további eljárást nem indít.  

 
2. §. 

 
E rendelet a kihirdetését követő naptól lép hatályba. 
 
 

15./ Rendelet a közösségi együttélés alapvető szabályairól 
Előadó: Csepreginé Kocsis Nóra jegyző 

 
Bóta Barbara aljegyző:  
Ennek a rendeletnek is van már előzménye. Korábban volt egy rendeletünk a közösségellenes 
magatartások szabályozásáról, amit hatályon kívül kellett helyezni, mivel alkotmánysértő volt. 
Ez a rendelet a közösségi együttélés alapvető szabályairól szól, tehát a törvényi felhatalmazás 
egy másik pontjára hivatkozik, és így vélhetően már nem fog alkotmányba ütközni. Jelenleg a 
Kormányhivatalnál az állásfoglalás kialakítása arról, hogy ez alkotmánysértő vagy sem, 
folyamatban van. Úgy gondolja, hogy jelenleg a testületnek van felhatalmazása arra, hogy ezt 
a rendeletet elfogadja, de amennyiben a Kormányhivatal állásfoglalása megérkezik, 
elképzelhető, hogy ezt a rendeletet is hatályon kívül kell helyezni.  
 
Vigh József képviselő:  
Pontosításul elmondja, hogy nem az önkormányzat követett el alkotmánysértést, hanem a 
rendelet alkotására felhatalmazó törvénynek voltak alkotmánysértő hivatkozásai, és annak 
semmisítette meg egy passzusát az Alkotmánybíróság, ami alapján az önkormányzat rendelete 
is alkotmánysértővé vált.  
 
Holló János alpolgármester:  
A napirendet az Ügyrendi Bizottság tárgyalta, kéri a bizottság álláspontjának ismertetését. 
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Vigh József képviselő:  
Az Ügyrendi Bizottság 3 igen szavazattal a közösségi együttélés alapvető szabályaival 
ellentétes magatartásokról szóló rendelet tervezetet elfogadásra javasolja a Képviselő-testület 
elé. 
Holló János alpolgármester:  
A rendelet elfogadásához minősített többség szükséges. Kéri, hogy aki egyetért a bizottság 
javaslatával, kézfelnyújtással szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal az alábbi rendeletet alkotta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 3/2013. (I.31.) 
önkormányzati rendelete a közösségi együttélés alapvető szabályaival ellentétes 

magatartásokról  
 
Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete Magyarország helyi 
önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 8.§ (1)-(2)bekezdésében 51. § (4) 
bekezdésében, 143. § (4) bekezdés d) pontjában, 146/A. §-ában, a szabálysértésekről, a 
szabálysértési eljárásról és a szabálysértési nyilvántartási rendszerről szóló 2012. évi II. 
törvény 254. § (2) bekezdésében és a közigazgatási hatósági eljárás és szolgáltatás 
általános szabályairól szóló 2004. évi CXL. törvény 94/B. § (1) bekezdésében foglalt 
felhatalmazás alapján, az Alaptörvény 32. cikk (2) bekezdés a) pontjában meghatározott 
feladatkörében eljárva a következőket rendeli el: 
 

I. Fejezet 
 

Általános rendelkezések 
 

1. Az önkormányzati rendelet hatálya 
 

1. § 
 
(1) A rendelet hatálya kiterjed Egyek Nagyközség közigazgatási területén megvalósuló, a 

rendelet II. fejezetében meghatározott magatartásokra.   
(2) E rendelet alkalmazásában a közösségi együttélés szabályaival ellentétes 

magatartásnak minősül az a társadalomra nem veszélyes magatartás, amely nem 
szabálysértés vagy bűncselekmény, de a közösségi együttélés szabályaival ellentétes és 
azt Egyek Nagyközség képviselő-testülete e rendeletben annak minősít.  

 
(3) A rendelet hatálya kiterjed minden – a II. fejezetben meghatározott magatartást 

megvalósító – természetes és jogi személyre, valamint jogi személyiséggel nem 
rendelkező szervezetre azzal, hogy a rendelet azon magatartási szabályok megsértése 
esetén nem alkalmazható, amelyeket magasabb szintű jogszabály büntetni rendel.  

 
2. A közösségi együttélés alapvető szabályaival ellentétes  magatartásokkal kapcsolatos 

eljárás szabályai 
 

2.  § 
 
(1) Az e rendeletben meghatározott közösségi együttélés alapvető szabályaival 

ellentétes magatartás elkövetőjével szemben a közigazgatási bírság kiszabásával 
kapcsolatos eljárásokban a jegyző jár el.  

(2) A közösségi együttélés alapvető szabályaival ellentétes magatartás miatt eljárás 
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hivatalból vagy bármely személy vagy szervezet bejelentése alapján indítható. A 
bejelentés szóban vagy írásban is megtehető, a szóban tett bejelentésről jegyzőkönyvet 
kell felvenni.  

(3) Az e rendeletben meghatározott közösségi együttélés alapvető szabályaival 
ellentétes magatartás elkövetőjével szemben százötvenezer forintig terjedő 
közigazgatási bírság szabható ki, vagy a magatartás csekély súlyára tekintettel 
figyelmeztetés alkalmazható.    

(4) Az e rendelet hatálya alá tartozó ügyekben az eljáró hatóság elkobzást alkalmazhat.   
(5) Az eljárás lefolytatása során a közigazgatási hatósági eljárás és szolgáltatás általános 

szabályairól szóló 2004. évi CXL. törvény rendelkezéseit kell alkalmazni az e 
rendeletben foglalt eltérésekkel.    

 
II. Fejezet 

 
Közösségi együttélés alapvető szabályaival ellentétes magatartások 

 

 3. A közterületek rendje 
 

3. § 
 
Közösségi együttélés alapvető szabályaival ellentétes magatartást követ el, aki 
 
 

a) a közterület használatának egyes szabályairól szóló 23/2007.(X.11.) önkormányzati  
       rendeletben foglaltakat nem tartja be.  
b) hirdető-berendezést, hirdetést, hirdetményt nem az erre a célra kijelölt helyre helyez 

el, vagy akinek az érdekében hirdető-berendezést, hirdetést, hirdetményt nem az erre a 
célra kijelölt helyre helyeznek el.   

c) közterületen szeszesitalt fogyaszt, kivéve:   
ca) az engedélyezett alkalmi rendezvényt,  
cb) az engedélyezett vendéglátóipari előkertet, teraszt,  
cc) minden év december 31. napján 20 órától a következő év január 1. napján 6 

óráig terjedő időszakot.  
d) a közterület-névtáblát, a házszámot, a szöveges ismertető táblát, közúti jelzőtáblát 

vagy az emléktáblát beszennyezi, eltakarja, jogosulatlanul kihelyezi vagy leszereli.  
  

4.  Kereskedelem és szolgáltatás 
 

4.  § 
 
Közösségi együttélés alapvető szabályaival ellentétes magatartást követ el, aki  

a) közterületen jogosulatlanul árul, árusít,   
b) vendéglátóipari előkertet, teraszt közterületen engedély nélkül létesít,     

5.Állattartás  
 

                                           5.§ 
 
Közösségi együttélés alapvető szabályaival ellentétes magatartást követ el, aki  

a) a község területén az eb tartási helyéről közterületre való kijutását, vagy magánterületre 
való átjutását nem akadályozza meg, vagy az ebet kóborolni hagyja.   
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b) az állattartás helyi szabályairól szóló 12/2008. (V. 29.) önkormányzati rendeletben 
foglaltakat nem tartja be.  

 
 

6.Temetőhasználat 
 

6.§ 
 
Közösségi együttélés alapvető szabályaival ellentétes magatartást követ el, aki 

 
a.) a temetőbe vakvezető, rendőrségi kutya kivételével állatot bevisz 
b.) a temetőben a kegyeletet sértő módon hangoskodik 
c.) a temető területén olyan magatartást tanúsít tevékenységet végez, amely sérti a 

kegyeletet, amely megbotránkozást kelthet a temetőhasználók körében, 
d.) a szemetel, a növényi, illetve a sírokról, sírboltról származó hulladékot a sírok 

között tárolja 
e.)  a temetőbe járművel behajt (kivéve a halottaskocsit és a mozgáskorlátozott 

személyt szállító járművet, illetve az üzemeltető engedélyével síremlék-készítés 
céljából szállítást végző járművet). 

f.) a temetőben nyíló, illetve ott elhelyezett virágokat a temetőből kiviszi 
g.) a sírok díszítését csonkítja, bepiszkítja a díszítő tárgyakat elviszi 
h.)   a zöldfelületet felássa, utak burkolatát módosítja 
i.) a temető létesítményeit, építményeit (kerítést, ravatalozót, sírokat, síremléket) 

nem rendeltetésüknek megfelelően használja 
j.) a temetőben keletkezett hulladékokat, a gyomot, az elszáradt virágokat és 

koszorút, a gyertyát és mécsest nem a temetőben elhelyezett hulladékgyűjtőbe 
helyezi 

k.) olyan tárgyak temető területén történő elhelyezése, mely nem a sír, sírbolt 
díszítésére szolgál 

l.) olyan díszítő tárgyakat helyez el melyek meghaladják, vagy – fák, bokrok 
esetében – várhatóan meg fogják haladni a sírhely méreteit, 

m.) padokat, ülőhelyeket engedély nélkül elhelyez 
n.) a temető területén bármilyen célból tüzet rak 
o.)  a temetőben tűzveszély keletkezését eredményező magatartást tanúsít, a 

tűzgyújtásra alkalmas eszközöket, a gyertyát, mécsest tűzveszélyes módon 
helyezi el 

 
III. Fejezet 

 
7.  Záró rendelkezések 

 
7. § 

 
 
Ez a rendelet 2013. február 1.-én lép hatályba. 
 
 
 
 
 
 
 



EGYEK NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK JEGYZŐKÖNYVE 
A 2013. JANUÁR 31. NAPJÁN TARTOTT NYÍLT ÜLÉSÉRŐL 

 

32/52 
 

16./ 2013. évi munkaterv módosítása 
 
Holló János alpolgármester:  
A napirendet az Ügyrendi Bizottság tárgyalta, kéri a bizottság álláspontjának ismertetését. 
 
Vigh József képviselő:  
Az Ügyrendi Bizottság 3 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a 2013. évi 
munkatervét az alábbiak szerint módosítsa: 
 

- A Képviselő-testületi ülés napja 2013. február 14. helyett 2013. február 28. 
 
Holló János alpolgármester:  
Kéri, hogy aki egyetért a bizottság javaslatával, kézfelnyújtással szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
28/2013. (I.31.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 2013. évi 
munkatervét az alábbiak szerint módosítja: 
 

- A Képviselő-testületi ülés napja 2013. február 14. helyett 2013. február 
28. 

 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 

Kérdések, interpellációk c. napirend tárgyalásának folytatása 
 
Tóth Gábor Egyekért Egyesület képviselője: 
Megdöbbenve hallotta, hogy a képviselők nem akarják vagy nincs idejük ellátni a feladatukat.  
 
Polgármester úr most ment az adósságrendezés kapcsán tárgyalni. A 5.000 fő fölötti 
településeket nem 100%-ban konszolidálják, Egyek talán 70%-ot fog kapni. Megkérdezi, hogy 
biztosan 5.000 fő fölött van-e a település lakosságszáma? 
 
Bóta Barbara aljegyző:  
Igen, már meg jelent az lista, amely tartalmazza, hogy Egyek település hány százalékos 
konszolidációban részesül minimum. Ez a táblázat Egyek tekintetében 70%-ot határoz meg, 
de ez a későbbiekben akár 100% is lehet, ami egy nagyon extrémeset, de pont ezért történnek 
ma a tárgyalások, hogy június 28-ra kikristályosodjon, hogy ez a százalék mennyi lesz. 
 
Tóth Gábor Egyekért Egyesület képviselője: 
Ezt érti, viszont azt nem tudják pontosan, hogy a lakosság száma mennyi, mert a tavalyi 
népszámlálás adatai, csak idén júniusban fognak megjelenni. Kigyűjtötte, hogy az 
önkormányzat saját adatai szerint melyik évben mennyi a település lakossága, a KSH pedig 
teljesen más adatot szolgáltat. Az állandó lakcím alapján 1997-ben 5731 lakosa volt a falunak, 
1999-ben 6224, ami létezhetetlen, mert egyéb összehasonlításokból az jön ki, átlagban évente 
50 fővel csökkent a falu lakossága. 
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A 2001-es népszámlálást követően a KSH szerint 5643, és folyamatosan csökken, a 2010. 
január 1-ei adatok alapján 5013 a teljes népesség száma a KSH szerint. A többi adat is ilyen, 
nem egyezik az önkormányzat saját adataival. Nem tudja miért ugrott meg 500 fővel a 
lakosság száma egyik évről a másikra, de sejtései vannak. A környezetét figyelve az állandó 
lakosok nagyon nagy része nem is lakik Egyeken.  
 
Országos ribilliót kavart az év végi jutalmazás. Annak ellenére, hogy a kormányfő felhívta a 
figyelmet arra, hogy közszférában jutalmak ne legyen, jó néhány helyen mégis volt, amit a 
FIDESZ-es tagoktól kötelezően előírva visszavontak vagy másfelé irányították. Nem tudjuk, 
hogy itt ki mennyit kapott. Javasolja, hogy az Egyeki Hírmondóba tegyék közzé, mert 
közérdekű adat. Az állampolgárnak joguk van tudni, hogy a közpénzből ki, mennyi jutalmat 
kapott. 
 
Nem sokan tudhatják a faluban, hogy mennyibe kerül az esküvő, a keresztelő, a kegyeleti 
szolgáltatások költsége. Jó lenne, ha a Plébános úr közzé tenné az Egyeki Hírmondóba, minek 
mennyi az ára, kit esket meg, kit keresztel meg, kit temet el, kit nem, vagy milyen feltételek 
mellett. Neki, mint állampolgárnak ezt joga van tudni. Valamint jó lenne, ha a polgári 
szertartás szerinti temetés lebonyolítását az egyeki önkormányzat venné a kezébe. 
 
Holló János alpolgármester:  
Dr. Tóth Sándor szót kér. Kéri, hogy aki egyetért azzal, hogy Dr. Tóth Sándornak megadják a 
szót, kézelnyújtással szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
29/2013. (I.31.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy a Kérdések, interpellációk c. napirend tárgyalása során Dr. Tóth Sándor 
részre megadja a szót. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Holló János alpolgármester 

 
 
Dr. Tóth Sándor: 
Bóta Barbara aljegyzőt kérdezi, hogy a közösségi együttélés szabályairól alkotott rendelet, 
kötelező vagy nem. 
 
Bóta Barbara aljegyző:  
Nem kötelező, ez egy lehetőség. 
 
Dr. Tóth Sándor: 
Tóth Gábor említette az előbb, hogy nem jelennek meg az Interneten a jegyzőkönyvek, a 
testületi ülések anyagai. Valóban jelennek meg, az utolsó jegyzőkönyv november 8-ai. Ő várta 
a december 13-i testületi ülés jegyzőkönyvét, amikor a Polgármester jutalmazása is tárgyalta a 
testület. Amikor megkapta a DVD-ét a december 13-i ülésről, felhívta Vigh Józsefet az 
Ügyrendi Bizottság elnökét, hogy elmondja neki az aggályait, és várta, hogy most valamilyen 
szinten előhozza ezt a kérdést. Olyan törvénysértéseket vélt felfedezni. Eleve szerencsétlen 
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dolog volt, hogy csak hatan voltak jelen, azt is hallotta, hogy a meghívó nem lett időben 
kiküldve, telefonon rángatták be a képviselőket, minden olyan dolgot, amit az SZMSZ előír, 
sikerült megsérteni már eleve. Szerinte az Ügyrendi Bizottság elnöke nem foglalkozott a 
jogszerűséggel, ugyanúgy, ahogy Jegyző Asszony sem. A Polgármester számtalanszor 
kihangsúlyozta, hogy nem akar ezzel foglalkozni, szavaztak is róla és a végén jelenlévő 5 
főből Holló János alpolgármester, aki eddig mindig szervilis volt a Polgármesterhez, illetve 
Vitéz Zsolt képviselő, aki a Polgármester rokona igennel szavazott. Volt egy olyan közjáték, 
hogy Vigh József képviselő egyáltalán nem akarta felemelni a kezét, és erre már a 
Polgármester és a Jegyző is neki esett, hogy csak a napirendre tűzésről szavaznak, és végül 
Vigh József képviselő igennel szavazott becsületes Jobbikosként, így lett 3 igen szavazat. De 
még ekkor sem lett meg, mert a Polgármester is szavazott, nem kérte a kizárását, és a jogsértő 
magatartására a Jegyző hivatkozott, amit a törvény kategorikusan tilt a legtöbb jogállamban, 
és azt mondta, hogy most már úgy csinálják az egészet, hogy személyes érintettség miatt kérje 
a szavazásból történő kizárását a Polgármester. Közben Hajduné Holló Katalin képviselő 
kiment az ülésről, hogy ne legyen meg a szavazat, mert az újraszavazást nagy nehezen Jegyző 
Asszony kiharcolta. Mondott egy 4-5 perces hegyi beszédet, ami azért törvénysértő, mert a 
Jegyzőnek nem az a dolga, hogy befolyásolja a képviselőket, hanem az a dolga, hogy a 
törvényességre ügyeljen. Ő maximálisan megsértette azt, agitálta szinte a képviselőket, hogy 
igenis adni kell, hogy alátámassza azt a jó döntését, hogy náluk kéthavi, egyhavi, másfél havi 
jutalom volt a Polgármesteri Hivatalban. Nem tudja, hogy ilyen válságos időszakban 
egyáltalán hogy merészel bármit is adni. Közben kiment Gál-Szalai Erika képviselő is, és 
amikor visszajött javasolta, hogy legyen 1 havi jutalom, amit persze ekkor már nem fogadtak 
el. A végén, amikor már kérte a kizárását a Polgármester, újból napirendre vették. Ezt 
kérdezte az Ügyrendi Bizottság elnökétől, hogy ilyen kérdésben, hogy lehet újra szavazni. Azt 
mondta, hogy ez egyáltalán nem törvénysértő, pedig Ő maga elmondta a testületi ülésen, hogy 
nem szereti az újraszavazást, mert később egy másik témában is volt újraszavazás. Napirendre 
vették és a végén 3-2 arányban elfogadták a polgármester jutalmát. Több helyen megsértették 
az Önkormányzati törvényt. Ez megengedhetetlen, ilyen korábban nem fordult elő. Utána jön 
az Egyeki Hírmondó, a Polgármester elmondja mindennek az egyekieket, hogy pukkadjanak 
meg stb. Ilyet nem lehet csinálni. Várta, hogy meg legyen a jegyzőkönyv, mert a törvényességi 
felügyelethez beadvánnyal fog élni. 
 
Megkérdezi, hogy ki állította össze az adósok listáját. 
 
Holló János alpolgármester:  
A helyi adócsoport nyilvántartása alapján lett közzétéve. 
 
Dr. Tóth Sándor: 
Borzalmas nehezet kezelhető dolgokat tartalmaz. Benne van Pl. Dudits Pál, aki tartozik a 
kommunális adóval, azért mert Ő megvette a környéket, szépen letakarította, ahogy a törvény 
előírja. Amit soha nem tartott be Egyek Nagyközség Önkormányzata, azért van tele romos 
ingatlannal a falu. Ezek után a legutóbbi Egyeki Hírmondóban a Polgármester elkezd 
hálálkodni, hogy Dudits Pál milyen rendes ember, mert milyen olcsón adott bitument. 
Másoknál simán mehetne a végrehajtás, le lehetne foglalni mindent, a sírkövesnél egy fizetési 
meghagyás eljárást kellene csak kibocsátani, rögtön kifizetné az 1 millió forintos tartozását. 
Az egész feketeliszt átgondolatlan, használhatatlan iromány. Benne van a Polgármester 
rokonának a cége, amit már régen felszámoltak. 
 
Holló János alpolgármester:  
Nem a Polgármester tette bele a listát, hanem az adócsoport. 
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Dr. Tóth Sándor: 
Jegyző asszony felel az adócsoportért. Miért tesz bele egy olyan céget, ami már nem létezik? 
Már rég megszűnt a Szigethát Kft. 
 
Holló János alpolgármester:  
Kéri Dr. Tóth Sándort, hogy hozzászólásában érdemi dolgot mondjon. Amit arról mondott, 
hogy a Polgármester jutalmazásánál hogyan szavazott, had támogassa már a Polgármestert, 
neki kell szavaznia, nem Dr. Tóth Sándornak. 
 
Vigh József képviselő:  
Dr. Tóth Sándor nem támogatást említett, a servilis rabszolgát jelent. 
 
Holló János alpolgármester:  
Ezt kikéri magának. Egyébként nem hiszi, hogy ezeket a dolgokat itt kellene megbeszélni, 
hanem egy lakossági fórumon. 
 
Dr. Tóth Sándor: 
Azt mondja Vigh József képviselő, hogy Ő haragszik Csepreginé Kocsis Nóra jegyzőre, és 
azért mondja el mindig ezeket a dolgokat. Egyszer és mindenkorra ennek vessenek már véget, 
mert olyan szörnyű jogsértések történnek. Gál-Szalai Erika képviselő 3 perc alatt elmondta 
ötször, hogy Ő ingyen csinálja ezt. Persze mert az Egészségbiztosításról szóló törvény nem 
engedi meg, hogy Gyes vagy Gyed mellett felvegye a képviselői tiszteletdíjat. De úgy tudja, 
hogy Vigh József képviselő felveszi a rehabilitációs járadékát a képviselői tiszteletdíj mellett, 
és az is jogszabályellenes. Kéri, hogy ha ez nem így van, akkor Vigh József képviselő cáfolja 
meg, és vegye úgy, hogy nem kérdezett semmit. Ez megint csak a Jegyző felelőssége. 
 
Vigh József képviselő:  
Megköszöni a figyelmeztetést. Sem a Szervezeti és Működési Szabályzatunk, sem az 
Önkormányzati törvény nem ír olyat, hogy nem lehet újra szavazni. Ha már a közpénzek 
felhasználásáról van szó, megkéri Tóth Gábort, hogy számoljon be arról, hogy amikor 
hivatalosan nyugdíjba ment, milyen alapon vett fel nyugdíjat, mikor továbbra is ugyanúgy 
tanított, addig, amíg az akkori Képviselő-testület meg nem szüntette ezt a lehetőséget, hogy 
nyugdíjas pedagógusok taníthassanak. 
 
Tóth Gábor Egyekért Egyesület képviselője: 
Törvényes lehetőség volt rá. Ezt illene tudnia egy képviselőnek. 
 
Vigh József képviselő:  
Természetesen tudja. 
 
Holló János alpolgármester:  
Tóth Gábor kérését feljegyezte, hogy mit kell közzétenni az Egyeki Hírmondóba. Dr. Tóth 
Sándorral nem teljesen ért egyet. Amire tudott válaszolt. 
 
Dr. Tóth Sándor: 
Egy dologra csak várja a választ, hogy a Jegyző felelőssége az Államkincstár felé, illetve a 
Pénzügyi Irodavezetőé, hogy ha jogellenesen vette fel, 5 évre visszamenőleg követelheti az 
Államkincstár a képviselői tiszteletdíjat, illetve vagy az egyik vagy a másik díjat.  
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Bóta Barbara aljegyző:  
A képviselők tiszteletdíjának a számfejtése mindig a képviselő nyilatkozata alapján történik. 
A képviselőknek év elején nyilatkozni kell egyrészt az adóról másrész, hogy van-e olyan 
juttatása, ami ezt kizárná. Úgy gondolja, hogy az nem a jegyző felelőssége, hogy valaki 
jogosulatlanul veszi fel az ellátást. 
 
Gál-Szalai Erika képviselő:  
Úgy látja, hogy a mai nap körülötte körvonalazódik. Valóban tilos felvenni bármilyen pénzt, 
de ami a védelmére szolgál, hogy eddig minden ciklusban azt mondták, hogy a képviselőknek 
milyen jó, mert azért a pénzért havonta 4-5 alkalommal beülnek az ülésre. Neki már valóban 
nem is kellene itt lennie, mert az anyai kötelesség szólítja. Már kétszer kérte fel a kollégákat, 
hogy próbálják ki, mondjanak le, de senki nem tette. Nyilván ez egy jó plusz, és meg is 
dolgoznak érte. Kéri, hogy egyszer és mindenkorra szálljon le róla mindenki. Próbálja kivenni 
a részét a faluban is bármilyen program irányításában, vagy pályázati, vagy rendezvényen való 
segítségben. Ő az, aki tényleg szereti ezt csinálni, és nem kap érte semmit, és nem is fog 
felvenni pénzt. Büszke rá, hogy az országban egyedülállóan 23 évesen bekerült a Képviselő-
testületbe. Kismamaként itt volt az üléseken, megszülte a fiát, ugyanúgy itt van, társadalmi 
munkát vállal, és sokan jönnek azzal, hogy felelőtlenül, de ezeket a dolgokat egyensúlyban 
tartja. Ő Egyeken lakik, nem fog eljárni és úgy visszajönni, itt vállal részt dolgokból a 
településen, és ezt zárják le, mert ha ilyen jól ki lehet kezdeni valakit, akkor Ő is el tudja 
indítani ezt más részéről is. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
Kéri, hogy térjenek vissza az érdemi részéhez a hozzászólásoknak, a személyes dolgokat nem 
ezen a fórumon kellene megbeszélniük. Az 5.000 fő lélekszám egy olyan határ ma 
Magyarországon, ami több szempontból érinti településünket. Egyrészt bizonyos szociális 
jellegű támogatásoktól esnek el azok a települések, ahol a lakosságszám 5.000 fő fölött van, 
illetve az adósságkonszolidáció szempontjából sem mindegy, hogy 5.000 fő alatt, vagy 5.000 
fő fölött van a lélekszám. Ennek utána kellene járni, és pontosítani, és ha van lehetőség hogy 
ez 5.000 fő alá szorítsák bármilyen módon, akkor ezt meg kellene tenni. 
 
Bóta Barbara aljegyző:  
Mindenféle normatíva, és számítás az állandó lakónépességhez van kötve, ami a 
lakcímnyilvántartás alapján nyújtott adat, ami egy naprakész nyilvántartás. Egy Egyek 
tekintetében azt jelenti, hogy az állandó lakosságszám 5.000 fő fölött van, míg a 
lakónépesség, akik valójában Egyeken tartózkodnak, már valóban elképzelhető hogy 5.000 
alatt van. De egyetlen egy olyan számítás, normatíva, vagy jogszabály nincs, ami a 
lakónépességhez kötné ezt, hiszen ez még mobilabb adat, és még nehezebben ellenőrizhető, 
míg az állandó lakcím sokkal ellenőrizhetőbb dolog. 
 
Holló János alpolgármester:  
Ez így van, és ráadásul nem csak a szociális juttatásoktól esünk el, hanem azért esünk el 
pályázatoktól, mert nem vagyunk város, holott 5.000 fő fölött vagyunk. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
A törvényességi észrevételekkel kapcsolatosan Bóta Barbara aljegyzőt kérdezi, hogy milyen 
döntéseknél szükséges minősített többség. 
 
Antal László képviselő:  
A Dorogmai út rossz állapota miatt arról döntöttek, hogy helyezzenek ki táblát, hogy az út 
életveszélyes és mindenki a saját felelősségére használja. A tábla kihelyezése megtörtént-e? 
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Ha nem történt meg, akkor miért nem? Illetve Nagy Miklós a Vízmű Zrt. vezérigazgatója 
ígéretet tett arra, hogy a Vízmű Zrt. az aszfaltozott utakon, az általuk bebetonozott részeken az 
eredeti állapotot visszaállítja. Az Ősz utcán továbbra is beton van. 
 
Holló János alpolgármester:  
A vízmű telepen Ő tette szóvá a testületi ülésen felvetett problémákat. Azt mondták, hogy 
több kátyúnak kell összegyűlnie ahhoz, hogy megérje kihozni az aszfaltot, de Tiszacsegével 
együtt ez most már gyorsabban fog menni, mert ősztől ott is ők szolgáltatnak, és ígérték, hogy 
be fogják aszfaltozni. 
 
Széles Szilvia ügyvezető:  
A Dorogmai útra a testületi döntést követően kihelyezésre került a tábla.  
 
Bóta Barbara aljegyző:  
Elmondja, hogy az Önkormányzati törvény részben szabályozza, hogy milyen döntésekhez 
szükséges minősített többség, majd ismerteti azt a Képviselő-testülettel. Továbbá ismerteti, 
hogy az önkormányzat Szervezeti és Működési Szabályzata szerint mely döntésekhez van 
szükség minősített többségre. 
 
Holló János alpolgármester:  
Mivel több kérdés, hozzászólás nincs, a „Kérdések, interpellációk” c. napirendi pont 
tárgyalását lezárja. 
 
 

17./ Egyebek 
1./ Egyek Önkormányzati tűzoltóság kérelme 

 
Holló János alpolgármester:  
A napirendet a Pénzügyi Bizottság tárgyalta, kéri a bizottság álláspontjának ismertetését. 
 
Antal László bizottsági elnök:  
A Pénzügyi Bizottság 4 igen szavazattal javasolja az Egyek Önkormányzati Tűzoltóság belső 
átszervezését a költségcsökkentés érdekében. A kérelmet elviekben javasolja támogatni. A 
kérelemben foglaltakról a költségvetés tárgyalásakor a költségvetési számok ismeretében 
döntsenek. 
 
Czinege Zoltán tűzoltóparancsnok: 
A belső átszervezés már valamilyen formában megtörtént, az alelnök illetve a pénztáros 
tiszteletdíjából lett lefaragva költség. 
 
Gál-Szalai Erika képviselő:  
A következőkben dönteni fognak a házasságkötő bútorzatnak cseréjére érkezett ajánlatokról. 
Mi lenne, ha nem cserélnék le a bútorokat, mivel a jelenlegi bútorokat még lehet használni? 
 
Holló János alpolgármester:  
A bútorzat cseréje egy 2012-es döntés volt. Czinege Zoltán tűzoltóparancsnoknak is akkor 
kellett volna bejönni a kérelemmel, de ő később hozta ezeket a kérelmeket. Ő is egyetért a 
bizottság véleményével, hogy egyenlőre elviekben tudják a kérelmet támogatni. A belső 
átszervezés folyamatban van, illetve részben már meg is történt. Nem tudja, hogy vannak-e 
még kiaknázatlan lehetőségek? 
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Czinege Zoltán tűzoltóparancsnok: 
Ez a pénzösszeg semmilyen extra kiadást nem tartalmaz, itt arról van szó, hogy a tűzoltóság 
működése ebben a formában továbbra is fenn tudjon maradni. Az első félévben ez még 
valószínűleg nem fog jelentkezni nagyon vészesen, bár ez sem biztos. Itt a minimálbérek 
kötelező emelésével kapcsolatban jelentkeztek ezek a problémák, illetve ettől kevesebb 
létszámmal nem lehet megoldani biztonsággal, sőt ahol ezt komolyabban tudják véghezvinni, 
bent lévő állomány van éjszaka is. Holló János alpolgármester meg is tapasztalta, hogy 8 
perces késéssel tudtak kimenni, mivel 19.00 óra után történt az eset, és ez által a tűzoltóknak a 
hóesésben otthonról kellett bejönni, ami roppant időigényes. A bent lévő állományról 
egyenlőre csak álmodni tudnak, de ha ez a pénzösszeg nem lesz meg, az a jelenlegi felállást is 
veszélyezteti az elkövetkező év során. 
 
Holló János alpolgármester:  
Nem volt semmi probléma, időben ott volt mindenki, az időjárás hátráltatta a dolgokat.  
 
Mivel kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki a bizottság javaslatával egyetért, 
kézfelnyújtással szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 7 igen 1 nem szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
30/2013. (I.31.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy az Egyek Önkormányzati Tűzoltóság (4069 Egyek, Fő u. 3.) kérelmét, - 
melyben 2 500 000 Ft egyszeri rendkívüli működési támogatást kér - elviekben 
támogatja, a kérelemben foglaltakról a költségvetés tárgyalásakor a 
költségvetési számok ismeretében dönt. 
 
A költségcsökkentés érdekében javasolja a tűzoltóság belső átszervezését. 
 
Határidő: 2013. február 28. 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

Czinege Zoltán tűzoltóparancsnok 
 
 

2./ Tárkányi Béla Könyvtár és Művelődési Ház támogatási kérelme 
 
Holló János alpolgármester:  
A napirendet a Pénzügyi Bizottság tárgyalta, kéri a bizottság álláspontjának ismertetését. 
 
Antal László képviselő:  
A Pénzügyi Bizottság 4 igen szavazattal elviekben javasolja támogatni a Tárkányi Béla 
Könyvtár és Művelődési Ház plusz kiadásaira vonatkozó támogatási kérelmét. A kérelemben 
foglaltakról a költségvetés tárgyalásakor a költségvetési számok ismeretében döntsenek. 
 
Holló János alpolgármester:  
Az anyagban van egy tájékoztatás a könyvtár szakfelügyeleti vizsgálatáról, amiben mai 
határidővel kérik a javaslatokkal kapcsolatos észrevételeket megküldeni. Gábor Istvánné 
könyvtárvezetőt kérdezi, hogy az észrevételek el lettek-e küldve?  
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Gábor Istvánné könyvtárvezető:  
Nem lett visszaküldve. 
 
Holló János alpolgármester:  
Kéri, hogy ezt pótolják. 
 
Bóta Barbara aljegyző:  
Tájékoztatásul elmondja, hogy a tegnapi nappal járt le egy pályázat határideje, amiben a 
közművelődés területén dolgozó munkatársak foglalkoztatására nyílt lehetőség, 100% bér és 
járuléktámogatással, és ebben a pályázati lehetőségben a könyvtárnak 4 főt igényeltek meg. Ez 
a 4 fő mindenképpen munkanélküli kell, hogy legyen, és vállalni kell egy tanfolyam 
elvégzését. Bíznak benne, hogy ez a pályázat pozitív elbírálásban részesül. 
 
Holló János alpolgármester:  
Mivel kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki a bizottság javaslatával egyetért, 
kézfelnyújtással szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 7 igen 1 nem szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
31/2013. (I.31.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy elviekben támogatja a Tárkányi Béla Könyvtár és Művelődési Ház (4069 
Egyek, Hunyadi u. 48/f.) plusz kiadásaira vonatkozó kérelmét. A kérelemben 
foglaltakról a költségvetés tárgyalásakor a költségvetési számok ismeretében 
dönt. 
 
Határidő: 2013. február 28. 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 

3./ Üzemeltetési megállapodás jóváhagyása a Balmazújvárosi Járási Hivatallal 
 
Holló János alpolgármester:  
Úgy látja, hogy itt egy formaságról van szó. A napirendet a Pénzügyi Bizottság tárgyalta, kéri 
a bizottság álláspontjának ismertetését. 
 
Antal László képviselő:  
A Pénzügyi Bizottság 4 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek az Egyek 
Nagyközség Önkormányzata (4069 Egyek, Fő út 3., képviseli: Dr. Miluczky Attila 
polgármester), mint átadó/használatba adó/üzemeltető (továbbiakban együtt: átadó) és a 
Hajdú-Bihar Megyei Kormányhivatal (4024 Debrecen, Piac u. 54., képviseli: Rácz Róbert 
kormánymegbízott) mint átvevő/használatba vevő (továbbiakban együtt: átvevő) közötti 
Balmazújvárosi Járási Hivatallal kapcsolatos üzemeltetési megállapodás jóváhagyását.  
 
Holló János alpolgármester:  
Mivel kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki a bizottság javaslatával egyetért, 
kézfelnyújtással szavazzon. 
 
 



EGYEK NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK JEGYZŐKÖNYVE 
A 2013. JANUÁR 31. NAPJÁN TARTOTT NYÍLT ÜLÉSÉRŐL 

 

40/52 
 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal 2 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
32/2013. (I.31.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy az Egyek Nagyközség Önkormányzata (4069 Egyek, Fő út 3., 
képviseli: Dr. Miluczky Attila polgármester), mint átadó/használatba 
adó/üzemeltető (továbbiakban együtt: átadó) és a Hajdú-Bihar Megyei 
Kormányhivatal (4024 Debrecen, Piac u. 54., képviseli: Rácz Róbert 
kormánymegbízott) mint átvevő/használatba vevő (továbbiakban együtt: 
átvevő) közötti Balmazújvárosi Járási Hivatallal kapcsolatos üzemeltetési 
megállapodást jóváhagyja. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 

4./ Vállalkozási szerződések jóváhagyása a házasságkötő terem bútorzatának cseréjére 
 
Holló János alpolgármester:  
A napirendet a Pénzügyi Bizottság tárgyalta, kéri a bizottság álláspontjának ismertetését. 
 
Antal László képviselő:  
A Pénzügyi Bizottság 3 igen szavazattal 1 tartózkodás mellett javasolja a Képviselő-
testületnek utólag jóváhagyni a Polgármesteri Hivatal (4069 Egyek, Fő u. 3.) és Adorjáni 
Zsolt egyéni vállalkozó (3593 Hejőbába, Széchenyi u. 60.) között létrejött vállalkozási 
szerződést a Polgármesteri Hivatal házasságkötő termébe megrendelt 100 db Nevara típusú 
székre bruttó 1.470.000 Ft összegben.  
 
A bizottság javasolja, hogy a Képviselő-testület tekintsen el a kötelezettségvállalás, 
utalványozás, érvényesítés és ellenjegyzés, szakma teljesítés hatásköri rendjéről szóló 
1190/2012. szabályzat 7. sz. mellékletében foglaltaktól (3 hivatalos árajánlat bekérése). 
 
A Pénzügyi Bizottság 4 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek utólag jóváhagyni 
a Polgármesteri Hivatal (4069 Egyek, Fő u. 3.) KA-SZI Kft. (4069 Egyek, Gólya u. 9.) között 
létrejött vállalkozási szerződést a Polgármesteri Hivatal házasságkötő termébe megrendelt 9 
db tárgyalóasztal gyártására bruttó 898.200 Ft összegben. 
 
A bizottság javasolja, hogy a Képviselő-testület tekintsen el a kötelezettségvállalás, 
utalványozás, érvényesítés és ellenjegyzés, szakma teljesítés hatásköri rendjéről szóló 
1190/2012. szabályzat 7. sz. mellékletében foglaltaktól. 
 
Bóta Barbara aljegyző:  
Mivel két szerződésről van szó, kéri a Képviselő-testületet, hogy erről külön szavazzon. 
 
Holló János alpolgármester:  
Kéri, hogy aki egyetért azzal, hogy a székek beszerzése esetében tekintsenek el a 3 árajánlat 
bekéréséről és hagyják jóvá az Adorján Zsolt egyéni vállalkozóval kötött szerződést, 
kézfelnyújtással szavazzon. 
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A Képviselő-testület 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
33/2013. (I.31.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy utólag jóváhagyja a Polgármesteri Hivatal (4069 Egyek, Fő u. 3.) és 
Adorjáni Zsolt egyéni vállalkozó (3593 Hejőbába, Széchenyi u. 60.) között 
létrejött vállalkozási szerződést a Polgármesteri Hivatal házasságkötő termébe 
megrendelt 100 db Nevara típusú székre bruttó 1.470.000 Ft összegben, egyben 
eltekint a kötelezettségvállalás, utalványozás, érvényesítés és ellenjegyzés, 
szakmai teljesítés hatásköri rendjéről szóló 1190/2012. szabályzat 7. sz. 
mellékletében foglaltaktól (3 hivatalos árajánlat bekérése). 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Csepreginé Kocsis Nóra jegyző 

 
 
Holló János alpolgármester:  
Kéri, hogy aki egyetért azzal, hogy az asztalok beszerzése esetében tekintsenek el a 
szerződéskötési szabályzattól jóváhagyja a KA-SZI Kft.-vel kötött szerződést, 
kézfelnyújtással szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
34/2013. (I.31.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy utólag jóváhagyja a Polgármesteri Hivatal (4069 Egyek, Fő u. 3.) KA-SZI 
Kft. (4069 Egyek, Gólya u. 9.) között létrejött vállalkozási szerződést a 
Polgármesteri Hivatal házasságkötő termébe megrendelt 9 db tárgyalóasztal 
gyártására bruttó 898.200 Ft összegben, egyben eltekint a kötelezettségvállalás, 
utalványozás, érvényesítés és ellenjegyzés, szakma teljesítés hatásköri 
rendjéről szóló 1190/2012. szabályzat 7. sz. mellékletében foglaltaktól. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Csepreginé Kocsis Nóra jegyző 

 
 

5./ Árajánlat kazánrendszer kiépítésére, beüzemelésére 
 
Holló János alpolgármester:  
A napirendet a Pénzügyi Bizottság tárgyalta, kéri a bizottság álláspontjának ismertetését. 
 
Antal László képviselő:  
A Pénzügyi Bizottság 4 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a DOLINA 
Kft. (2730 Albertirsa, 37863 hrsz.) kazánrendszer kiépítésére, beüzemelésére adott árajánlatát 
abban az esetben fogadja el, ha az ajánlattevő a kazánt leszállítja többletköltség nélkül. 
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A bizottság javasolja, hogy a Képviselő-testület tekintsen el a kötelezettségvállalás, 
utalványozás, érvényesítés és ellenjegyzés, szakma teljesítés hatásköri rendjéről szóló 
1190/2012. szabályzat 7. sz. mellékletében foglaltaktól (3 hivatalos árajánlat bekérése). 
 
Bóta Barbara aljegyző:  
Az árajánlat szerint a megrendelőnek kellene a telephelyről elszállítani a kazánt, de mivel a 
pályázatban szállításra nincs elszámolható költség, ezért javasolta Ő is a bizottságnak, hogy 
abban az esetben fogadja el az ajánlatot, ha ők szállítják le a kazánt. 
 
Holló János alpolgármester:  
Kéri, hogy aki a bizottság javaslatával egyetért, kézfelnyújtással szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
35/2013. (I.31.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy a DOLINA Kft. (2730 Albertirsa, 37863 hrsz.) kazánrendszer kiépítésére, 
beüzemelésére adott árajánlatát abban az esetben fogadja el, ha az ajánlattevő a 
kazánt leszállítja többletköltség nélkül. 
 
Képviselő-testület eltekint a kötelezettségvállalás, utalványozás, érvényesítés 
és ellenjegyzés, szakma teljesítés hatásköri rendjéről szóló 1190/2012. 
szabályzat 7. sz. mellékletében foglaltaktól (3 hivatalos árajánlat bekérése). 
 
Határidő: 2013.03.15. 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

Bóta Barbara aljegyző 
 
 

6./ Vételi ajánlat az önkormányzat tulajdonát képező hajdúnánási 3700/2 hrsz-on lévő 
kivett ipartelep megnevezésű ingatlanra 

 
Holló János alpolgármester:  
Egyek Nagyközség Önkormányzatának 2,5% tulajdonrésze van az ingatlanban, Hajdúnánás 
Önkormányzatának olyan 36% körüli része van az ingatlanba. Hajdúnánás Önkormányzata 
700 Ft+Áfa/m2 árat kínál érte, ami összesen nem tesz ki 100.000 Ft-ot. A napirendet a 
Pénzügyi Bizottság tárgyalta, kéri a bizottság álláspontjának ismertetést. 
 
Antal László képviselő:  
A Pénzügyi Bizottság 4 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek az önkormányzat 
tulajdonát képező hajdúnánási 3700/2 hrsz-on lévő kivett ipartelep megnevezésű ingatlan 
értékesítését az önkormányzat vagyonrendeletében foglaltaknak megfelelően. 
 
Bóta Barbara aljegyző:  
Önkormányzati vagyon értékesítéséről van szó, ezért a döntés meghozatalához minősített 
többségre van szükség. Jegyző Asszonynak nem volt ideje utánanézni, hogy a 
vagyonrendeletben foglaltaknak ez az értékesítés ilyen formában megfelel-e, ezért 
elképzelhető, hogy ez a döntés későbbiekben vissza fog kerülni a testület elé. 
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Holló János alpolgármester:  
Mivel kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki a bizottság javaslatával egyetért, 
kézfelnyújtással szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal 1 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta:  
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
36/2013. (I.31.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy az önkormányzat tulajdonát képező hajdúnánási 3700/2 hrsz-on lévő 
kivett ipartelep megnevezésű ingatlan értékesítését támogatja az önkormányzat 
vagyonrendeletében foglaltaknak megfelelően. 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

Csepreginé Kocsis Nóra jegyző 
 
 
Vigh József képviselő:  
Meg kellene nézni, hogy ez milyen terület, miért kell annyira a hajdúnánási 
önkormányzatnak? Lehet, hogy jóval többet ér, mint amennyit felkínáltak érte. 
 
Antal László képviselő:  
Tegnap Polgármester úr bizottsági ülésen elmondta, hogy ezt a területet szemügyre vételezte, 
a vasútállomás mögött egy kietlen területen van. Az biztos, hogy egy beruházást akarnak itt 
csinálni, tehát a valós értéke meg fog többszöröződni. Hajdúnánás Önkormányzata az óta már 
többségi tulajdonos lett, és minden társönkormányzattól ilyen áron vették meg.  
 
Holló János alpolgármester:  
Egyek Nagyközség Önkormányzata nem tudja megvenni az egész területet, így hasznosítani 
nem tudja, még akkor is jobban jár, ha a kínált értéken eladja.  
 
 

7./ Medicopter Alapítvány támogatási kérelme 
 
Holló János alpolgármester:  
A napirendet a Pénzügyi Bizottság tárgyalta, kéri a bizottság álláspontjának ismertetést. 
 
Antal László képviselő:  
A Pénzügyi Bizottság 4 igen szavazattal nem javasolja támogatni a Képviselő-testületnek a 
Medicopter Alapítvány támogatási kérelmét forráshiány miatt. 
 
Holló János alpolgármester:  
Annyit tud, hogy a Légimentő Kft. teljesen el van látva az állam által pénzzel, felszereléssel, 
nagyon jól működik, nem látja, hogy működési hiányuk lenne. Egyetért a Pénzügyi Bizottság 
javaslatával. Mivel kérdés hozzászólás nincs, kéri, hogy aki egyetért a bizottság javaslatával, 
kézfelnyújtással szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
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Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
37/2013. (I.31.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy a MEDICOPTER ALAPÍTVÁNY (1439 Budapest, Pf.: 679.) forráshiány 
miatt nem tudja támogatni. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 

8./ Zrínyi utca és az Ősz utca lakóinak kérelme 
 
Holló János alpolgármester:  
A napirendet a Pénzügyi Bizottság tárgyalta, kéri a bizottság álláspontjának ismertetést. 
 
Antal László képviselő:  
A Pénzügyi Bizottság 4 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a Zrínyi utca 
és Ősz utca lakóinak kérelme c. napirendet a későbbiekben tárgyalja meg. A kérdés 
eldöntéséhez további információ szükséges. 
 
Kéri, hogy Dr. Hegyesi Kálmán képviselő fejtse ki a véleményét, mivel az Ő neve szerepel a 
becsatolt dokumentumokon. 
 
Dr. Hegyesi Kálmán képviselő:  
Amit a pályázati önerőre befizettek a Takarékszövetkezetben egy elkülönített számlán kell 
lennie. 
 
Holló János alpolgármester:  
Eddig nem volt olyan pályázat, hogy a szilárd útburkolatot meg tudták volna csinálni. 
Haladtak ebben a ciklusban is, mert útalap lett téve az Ősz útra, illetve ki lett kátyúzva a 
Zrínyi utca, tehát próbálják az utakat karbantartani. A kérelem szerint ez év december 31-ig 
várnak, ha nem épül út, akkor visszakérnék a pénzüket. 
 
Dr. Hegyesi Kálmán képviselő:  
A 2002 és 2006 közötti ciklusban mindenre pályáztak, amire csak lehetett. Ha jól emlékszik 
8-10 utca épült abban a ciklusban Egyeken, de volt 3-4 olyan pályázat, aminél a Zrínyi utat 
valamilyen oknál fogva kihúzták, mert ha többet adtak be, akkor a kisebb költségigényűeket 
támogatták. Többször felmerült kérdésként, hogy kérik-e a lakók vissza a pénzüket, de nem 
kérték vissza. Annyit tud, hogy az alapszerződést úgy fogalmazták meg, hogy az 
önkormányzatnak semminemű kamatfizetési kötelezettsége nincs ebből kifolyólag, tehát ott 
pihen a számlán ez az összeg. Ő abban állapodott meg szóban és írásban, hogy ha kérik, akkor 
visszaadják a pénzt. Akkor nem tudják visszaadni, ha már kötelezettséget vállalt az 
önkormányzat ennek az összegnek a terhére, ha van egy ilyen pályázat. 
 
Antal László képviselő:  
Ecsedi János bizottsági tag úgy emlékszik, hogy az első 30 000 Ft útstabilizálásra lett 
beszedve, és talán a másik 30 000 Ft, amit jóval kevesebben fizettek be, az lett szilárd 
útburkolatra. Az biztos, hogy az először beszedett 30 000 Ft, az útban van benne, a számlán 
most nincs pénz. 
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Dr. Hegyesi Kálmán képviselő:  
Ebből 2006-ig egy forintot sem költöttek el. Erről szerződni kell, szerződés nélkül nem lehet 
elkölteni ezeknek az embereknek a pénzét. Szerinte annak a pénznek meg kellene lenni, vagy 
lenni kell egy olyan szerződésnek, amit az önkormányzat kötött a lakossággal, mert ők 
eredetileg azért tették be a pénzüket, hogy ha önerőt kell produkálni egy útépítős pályázathoz, 
akkor ezzel beszállnak, ne csak az önkormányzatot terhelje az önerő vállalása. Ha egy 
félmegoldás történt, és arra fordították a pénzt, hogy ki lett vágva a tükör és meg lett szórva 
zúzott kővel, akkor szerinte vissza kell fizetni a lakóknak. Ha nem történt 
szerződésmódosítás, akkor azt vissza kell fizetni, mert az eredeti megállapodás szerint erre 
nem használhatta fel az önkormányzat. Körül kellene járni, hogy mi történt. 
 
Bóta Barbara aljegyző:  
Túl sok idő nincs, mert ha úgy dönt a Képviselő-testület, hogy ez a pénz visszajár a lakóknak, 
akkor ezt a költségvetésbe a felhalmozási kiadások közé be kell építeni. Valószínűleg erről a 
következő testületi ülésen döntenie kell a Képviselő-testületnek. 
 
Dr. Hegyesi Kálmán képviselő:  
Szerinte az nincs a Képviselő-testületre bízva, hogy ezt akarják-e vagy nem, ha van szerződés, 
akkor jogosan költötték el, ha nincs szerződés, akkor nem költötték el jogosan. 
 
Holló János alpolgármester:  
Az összeget valahonnan elő kell teremteni, ahhoz viszont döntés kell. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
Emlékei szerint az előző ciklusban született egy olyan döntés, hogy útalapokat készítettek, 
mert az hangzott el akkoriban, hogy pályázni csak akkor lehet, ha az útalap elkészült. Ekkor 
készülhetett el a Zrínyi utcán is az útalap, és ekkor kért még plusz 30 000 Ft-ot a Képviselő-
testület, mert a befizetett 30 000 Ft nem fedezte az útalap költségét. Az, hogy szerződés 
köttetett-e a lakókkal, a megalkotott rendeletet menetközben többször módosították, ugyanis a 
későbbiek folyamán készültek el zúzott kővel utak, volt olyan utca, aki fizetett, volt, aki 
30 000 Ft-ot, volt, aki 60 000 Ft-ot, és a ciklus végén sok utca elkészült, hogy semmit nem 
fizettek a lakók. Nyilván jogos a sérelmük az ott élőknek, hogy ők 60 000 Ft-ot befizettek, 
más utca lakói semmit, és mégis elkészült ilyen minőségben az útjuk, mert nem aszfalt utat 
kaptak, hanem zúzott követ. Neki is az a véleménye, hogy nézzék át a szerződést, nézzék 
meg, hogy mi történt, de be kell tervezni a költségvetésbe és vissza kell fizetni a pénzüket. 
 
Dr. Hegyesi Kálmán képviselő:  
Hozott az önkormányzat egy olyan határozatot, hogy a VÉROSZ-al folytatandó tárgyalások 
tekintetébe eljárjon, de ez a határozat csak arra szorítkozik, hogy Birta János elnöknek 
egyeztessék az időpontját. Az sem nagy probléma, ha nincs ilyen határozat, de ahhoz, hogy a 
későbbiekben rugalmasan tudjon tárgyalni az UTTS EGTC-vel és VÉROSZ-al, arra kérne egy 
meghatalmazást, mint képviselő az önkormányzattól, és Antal Lászlónak a Pénzügyi Bizottság 
elnökének, vagy akár a Pénzügyi Bizottságnak referál és természetesen Polgármester úrnak is. 
Amikor a tárgyalások olyan stádiumban vannak, hogy a döntéseket meg kell hozni, 
köztelezettséget kell vállalni, akkor mindenről az önkormányzat dönt. Az ő szerepe 
maximálisan az egyeztetésre, előkészítésre szorítkozna egyrészt, másrészt arra kellene egy 
folyamatos napi kapcsolattartás mindkét szervezettel, hogy a helyi paraméterekről, illetőleg a 
helyi igényekről tudjon a részükre megfelelő felvilágosítást adni. Ezt a napi kapcsolattartást 
szerinte senki nem tudja felvállalni, már csak azért sem, mert Ő ismeri az egész konzorciumot 
és a VÉROSZ-t és Ő az EGT ügyvédje is, sőt a VÉROSZ-nak is dolgozik. Azt gondolja, hogy 
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ez lenne a legpraktikusabb, és ha van egy ilyen korlátozott jogosítványa, akkor azt meg tudja 
lobogtatni sok helyen. Eddig az összes meghatalmazást, megbízólevelet ez a két szervezet 
állította ki neki, amikor ment a kormányhoz tárgyalni. Most már 3 minisztériummal és 4 
megyei önkormányzattal vannak kapcsolatban folyamatosan. Ha kap egy ilyet Egyektől is, 
akkor Egyek Nagyközség Önkormányzatának a jelenlévő képviselőjeként tud érdemi 
nyilatkozatokat tenni, ami nem minősül sem kötelezettségvállalásnak, és semmiféle 
szerződéspasszus nem alapozható rá, mindenről az önkormányzat fog dönteni. 
 
Holló János alpolgármester:  
Kéri, hogy először döntsenek a Zrínyi utca és Ősz utca lakóinak kérelmében. Kéri, hogy aki a 
Pénzügyi Bizottság javaslatát elfogadja, kézfelnyújtással szavazzon. 
 
Képviselő-testület 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
38/2013. (I.31.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy a Zrínyi utca és Ősz utca lakóinak kérelme c. napirendet a későbbiekben 
tárgyalja meg. A kérdés eldöntéséhez további információ szükséges. 
 
Határidő: 2013.02.28. 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

Csepreginé Kocsis Nóra jegyző 
Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető 

 
 
 
Holló János alpolgármester:  
Kéri, hogy aki egyetért azzal, hogy Dr. Hegyesi Kálmán képviselő által javasoltakat 
napirendre vegye a Képviselő-testület, kézfelnyújtással szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
39/2013. (I.31.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy az alábbi napirendet megtárgyalja: 
 

- Meghatalmazás a VÉROSZ-al és az UTTS EGTC-vel kapcsolatos 
egyeztetésekre, tárgyalásokra és előkészítő munkálatokra 

 
Határidő: azonnal 
Felelős: Holló János alpolgármester 
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9./ Meghatalmazás a VÉROSZ-al és az UTTS EGTC-vel kapcsolatos egyeztetésekre, 
tárgyalásokra és előkészítő munkálatokra 

 
Holló János alpolgármester:  
Kéri, hogy aki egyetért azzal, hogy Dr. Hegyesi Kálmán képviselő által kért meghatalmazást 
megkapja az önkormányzattól kimondottan csak a kommunikációra, egyeztetésre, tárgyalásra, 
előkészítésre, – érdemben mindenről az önkormányzat dönt – kézfelnyújtással szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
40/2013. (I.31.) sz. határozata: 

 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete meghatalmazza Dr. 
Hegyesi Kálmán képviselőt, hogy a Vállalkozók Érdekegyeztető Roma 
Országos Szervezete (VÉROSZ) (székhelye: 1046 Budapest Erkel Gyula utca 
21., képviseli: Birta János elnök) és Egyek Nagyközség Önkormányzata (4069 
Egyek, Fő u. 3.) illetőleg az Ung-Tisza-Túr-Sajó (Hernád-Bódva-Szinva) 
Korlátolt Felelőssségű Európai Területi Együttműködési Csoportosulás (UTTS 
EGTC), (székhelye: 4335 Kántorjánosi, Kossuth u. 14., képviseli: Marosvölgyi 
Tibor igazgató) és Egyek Nagyközség Önkormányzata (4069 Egyek, Fő u. 3.) 
között a jövőben létrejövő gazdasági, kereskedelmi együttműködés 
lehetőségeit felkutassa, az esetleges további szerződések megkötését 
előkészítse. 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Hegyesi Kálmán képviselő 

 
 

10./ Pályázat benyújtása a KEOP-1.2.0 pályázati konstrukció keretében, a 
szennyvízhálózat bővítésére és a szennyvíztelep áthelyezésére 

 
Holló János alpolgármester:  
A napirendet a Pénzügyi Bizottság, kéri a bizottság álláspontjának ismertetését. 
 
Antal László képviselő:  
A Pénzügyi Bizottság 3 igen szavazattal 1 tartózkodás mellett javasolja a Képviselő-
testületnek a KEOP-1.2.0 pályázati konstrukció keretében, a szennyvízhálózat bővítése és a 
szennyvíztelep áthelyezése tárgyában benyújtott határozati javaslat elfogadását az alábbi 
kiegészítéssel: 
 

- Nettó elszámolható költség: 1.491.262.093 Ft 
 
Holló János alpolgármester:  
Mivel kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki egyetért a bizottság javaslatával, 
kézfelnyújtással szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal 1 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 
 
 
 



EGYEK NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK JEGYZŐKÖNYVE 
A 2013. JANUÁR 31. NAPJÁN TARTOTT NYÍLT ÜLÉSÉRŐL 

 

48/52 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
41/2013. (I.31.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzata pályázatot nyújt be a KEOP-1.2.0 
pályázati konstrukció keretében, a szennyvízhálózat bővítése és a 
szennyvíztelep áthelyezése tárgyban. 
 
A beruházás összköltsége: bruttó 1.893.504 208 Ft. 
 
A pályázatban elszámolható nettó összköltség: 1.491.267.093 Ft. 
 
A pályázat útján igényel támogatás: 1 416 703 738 Ft (95%) 
 
Önerő: 74 563 355 Ft (5%) 
 
Az önerő biztosításának módja: 
 
Az önerő 50%-át – azaz 37 281 677 Ft-ot - az EU Önerő Alap támogatásból 
kívánjuk biztosítani. 
 
Az önerő fennmaradó 50%-ára - további 37 281 678 Ft-ra - a Hajdú-Bihari 
Önkormányzatok Vízmű Zrt-vel kötendő kölcsönszerződés biztosít fedezetet. 
 
A Képviselő-testület felkéri a Polgármestert a pályázathoz szükséges 
dokumentumok aláírására. 
 
Határidő: 2013.02.28. 
Felelős: Bóta Barbara aljegyző 
              Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 

11./ Döntés a környezetvédelmi alap felhasználásáról 
 
Holló János alpolgármester:  
A napirendet a Pénzügyi Bizottság, kéri a bizottság álláspontjának ismertetését. 
 
Antal László képviselő:  
A Pénzügyi Bizottság 4 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a 
„Napelemes és napkollektoros rendszer telepítése” c. pályázat közbeszerzéssel kapcsolatos 
kiadásaira 80.000 Ft-ot biztosítson a környezetvédelmi alap terhére. 
 
A Pénzügyi Bizottság 4 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a KEOP-
2012-5.5.0/A - Épületenergetikai fejlesztések és közvilágítás energiatakarékos átalakítása c. 
pályázat  engedélyes terveinek költségére biztosítson maximum bruttó 892.500 Ft-ot a 
környezetvédelmi alap terhére.  
 
A Pénzügyi Bizottság 4 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a 
környezetvédelmi alapban megmaradt összeget a működésre fordítsa. 
 
Elmondja, hogy tegnap a bizottsági javaslat nem pontosan így szólt a KEOP közvilágítással 
kapcsolatos pályázat esetében úgy döntöttek, hogy azok az utcák legyenek kivéve, amelyek a 
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közútkezelőhöz tartoznak, mert azoknál elvileg ez a LED világítás nem elégséges fényerejű. 
Ez kb. az 1/5-e. Telekháza, Lenin u., és Félhalom Szabadság u. az evidens, a Csokonai út, a 
Fő út, és a Hunyadi út, az, amelyeket ez érinti, a maradékhoz lehet tervezni. Ez az 
összköltséget is, az önerőt és mindent csökkenteni fog, viszont a megtakarítást is. 
 
Holló János alpolgármester:  
Kéri, hogy aki egyetért azzal, hogy a „Napelemes és napkollektoros rendszer telepítése” c. 
pályázat közbeszerzéssel kapcsolatos kiadásaira 80.000 Ft-ot biztosítsanak a 
környezetvédelmi alap terhére, kézfelnyújtással szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
42/2013. (I.31.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy a „Napelemes és napkollektoros rendszer telepítése” c. pályázat 
közbeszerzéssel kapcsolatos kiadásaira 80.000 Ft-ot biztosít a 
környezetvédelmi alap terhére. 
 
Határidő: 2013.02.28. 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető 
 
 
Holló János alpolgármester: 
A Pénzügyi Bizottság következő javaslata, hogy a KEOP-2012-5.5.0/A - Épületenergetikai 
fejlesztések és közvilágítás energiatakarékos átalakítása c. pályázat  engedélyes terveinek 
költségére biztosítsanak maximum bruttó 892.500 Ft-ot a környezetvédelmi alap terhére. Kéri, 
hogy aki a javaslattal egyetért, kézfelnyújtással jelezze. 
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal 2 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta:  
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
43/2013. (I.31.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy a KEOP-2012-5.5.0/A - Épületenergetikai fejlesztések és közvilágítás 
energiatakarékos átalakítása c. pályázat  engedélyes terveinek költségére 
maximum bruttó 892.500 Ft-ot biztosít a környezetvédelmi alap terhére. 
 
Határidő: 2013.02.28. 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető 
 
 
Holló János alpolgármester:  
Kéri, hogy aki egyetért azzal, hogy a környezetvédelmi alapban megmaradt összeget a 
működésre fordítsák, kézfelnyújtással szavazzon. 
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A Képviselő-testület 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
44/2013. (I.31.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy a környezetvédelmi alapban megmaradt összeget a működésre fordítja. 
 
Határidő: 2013.02.28. 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető 
 
 
Holló János alpolgármester:  
Arról kellene még szavazni, hogy a KEOP közvilágítással kapcsolatos pályázat esetében azok 
az utcák legyenek kivéve, amelyek a közútkezelőhöz tartoznak? 
 
Bóta Barbara aljegyző:  
A bizottság hatáskörében volt ennek a 3 árajánlatnak az elbírálása, mert az árajánlat összege 
nettó 1 000 000 Ft alatt van. Ez az épületenergetikai pályázat tervezési díjának az árajánlatáról 
szól, és itt volt az a döntés, hogy az árajánlatot fogadja el a bizottság, de a tervezésre úgy 
adjon megbízást, hogy a közútkezelő fenntartásában lévő utak maradjanak ki a közvilágítás 
korszerűsítéséből. Ez, az Ő értelmezése szerint nem befolyásolja azt a javaslatot, hogy 
maximum 892.500 Ft-ot különítsenek el a környezetvédelmi alap terhére tervezésre. De, ha 
Antal László képviselő úgy gondolja, akkor erről is lehet szavazni. 
 
Antal László képviselő:  
Nem muszáj róla szavazni, az a lényeg, hogy elhangzott, és az illetékesek tudják. 
 
 

12./ Dr. Vincze Zoltán praxisával kapcsolatos döntés 
 
Holló János alpolgármester:  
December 27-én tárgyaltak azzal a doktornővel, aki ígéretet tett rá, hogy március 1-től 
betöltené ezt a praxist, de tegnapelőtt jutott a tudomására, hogy mégsem tudja vállalni, mert 
külföldön marad. Tegnap már próbált lépni az ügyben, megmozgatta egy kicsit az 
orvostársadalmat. A napirendet a Pénzügyi Bizottság, kéri a bizottság álláspontjának 
ismertetését. 
 
Antal László képviselő:  
A Pénzügyi Bizottság 3 igen szavazattal 1 tartózkodás mellett javasolja a Képviselő-
testületnek Dr. Vincze Zoltán praxisának meghirdetését ingyenesen. 
 
Holló János alpolgármester:  
Kéri, hogy aki a bizottság javaslatával egyetért, kézfelnyújtással jelezze. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
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Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
45/2013. (I.31.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, hogy 
Dr. Vincze Zoltán praxisát ingyenesen meghirdeti. 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 

13./ Döntés a járóbeteg-szakellátás további működtetéséről 
 
Bóta Barbara aljegyző:  
Értesítés érkezett arról, hogy 2013. május 1-én az állam átveszi a járóbeteg-szakellátási 
feladatokat az önkormányzatoktól, és az önkormányzatoknak február 15-ig nyilatkozni kell, 
hogy kíván-e élni ezzel a lehetőséggel. A jelenlegi állás szerint az önkormányzatnak 1 700 000 
forintjába kerül a járóbeteg-szakellátási feladatok ellátása, viszont abban az esetben, ha május 1-
én átadja ezt a feladatot az államnak, akkor a feladattal együtt állami tulajdonba és fenntartásba 
kerül minden a járóbeteg-szakellátáshoz használt vagyon. 
 
Jegyző Asszony és az Ő álláspontja is az, hogy ha február 15-ig kell nyilatkozni, és most van 
testületi ülés, akkor jelenleg Jegyző Asszony nem javasolja, hogy úgy nyilatkozzon az 
önkormányzat, hogy állami fenntartásba kívánja adni. Illetve majd meglátják, hogy a 
költségvetés hogyan alakul, és ha a költségvetésbe ez, az 1 700 000 Ft semmiképpen nem fér 
bele, akkor vissza fogják február 15. előtt hozni a Képviselő-testület elé ezt a döntést. 
 
Javasolja, hogy azzal a feltétellel mondja a Képviselő-testület, hogy továbbra is fenntartja a 
járóbeteg-szakellátást, ha a költségvetése elbírja. Ha nem, akkor még a költségvetés elfogadása 
előtt, hozzák vissza. 
 
Holló János alpolgármester:  
Kéri, hogy aki Bóta Barbara aljegyző tájékoztatása alapján egyetért azzal, hogy csak abban az 
esetben tartsák fenn továbbra is a járóbeteg-szakellátást, ha a költségvetés elbírja. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
46/2013. (I.31.) sz. határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, hogy 
2013. április 30-át követően a járóbeteg-szakellátási feladat ellátásáról csak 
abban az esetben gondoskodik, ha a költségvetésében fedezetet tud rá biztosítani. 
 
Határidő: 2013.02.15. 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető 
 
 
 
 
 



EGYEK NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK JEGYZŐKÖNYVE 
A 2013. JANUÁR 31. NAPJÁN TARTOTT NYÍLT ÜLÉSÉRŐL 

 

52/52 
 

 
Mivel több napirend nem volt a polgármester megköszönte a megjelenést és az ülést 17:00 
órakor bezárta. 
 

K. m. f. 
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Csepreginé Kocsis Nóra  

jegyző 

______________________ 
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polgármester 
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______________________ 
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______________________ 
Gál-Szalai Erika 

Jegyzőkönyv hitelesítő 

______________________ 
Kovács Sándorné 

Jegyzőkönyv hitelesítő 
 
 
 
 

______________________ 
Fekete Lászlóné 

Jegyzőkönyvvezető 


